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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 27. 02. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
Začiatok zasadnutia:   8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:    20.30 h  
   
 
Prítomní:           26 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
 
Ospravedlnení: Ján Dobrovodský 

Róbert Frimmel 
MUDr. Marián Jakubis, MPH 

   JUDr. Katarína Macháčková    
                  
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Eva Lacková – manažér kvality                             

                               Ján Detko – odbor. referent AIS                             
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  

   Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starostli. o občana 
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci od. ÚP, ŽP a RR 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP  
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ spol. SMMP, s. r. o.  
            Peter Paulík – riaditeľ KaSS  
   Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
     
     
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
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- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  

Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, čím je zasadnutie 
MsZ uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predsedovia poslaneckých klubov, Ing. Milan Dérer - zástupca primátora 
mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Jana 

Vršková a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: Mgr. Ľubomír Vida a Vladimír 
Revický.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Milan Budač – predseda,  
Katarína Čičmancová – členka,  
Ing. Mgr. Jozef Kobela – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 1/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: 22 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
 

Následne Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, predložil návrh na doplnenie  programu 
MsZ,  a to: 
Poslanecký návrh Mgr. Ľubomíra Vidu na uvoľnenie fin. prostriedkov pre HBK Prievidza 
 
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1. Otvorenie   
2. Zloženie sľubu poslancov mestského zastupiteľstva – Evy Tomanovej a MUDr. Jozefa 

Loju, CSc. 
3.   Vyhodnotenie uznesení MsZ 
4.   Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky a útvaru hlavnej kontrolórky 
      mesta za rok 2006    
5.   Správa o vybavovaní sťažnosti, petícií, žiadostí o ochranu pokojného stavu a iných  
      podnetov za rok 2006    
6.   Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za rok 2006 
7.   Zadanie pre aktualizáciu územného plánu mesta Prievidza 
8.   Vyhodnotenie plnenia Koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže v meste Prievidza  
      do  roku 2007 za rok 2006 
9.   Akčný plán úloh vo vzťahu k deťom a mládeži v meste Prievidza na rok 2007 
10. Projektové zámery mesta Prievidza s výhľadom na programovacie obdobie rokov  
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      2007 - 2013  
11. Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi 
12. Správa o činnosti Mestskej polície Prievidza za rok 2006 
13. Návrh na zmenu organizačnej štruktúry Mestskej polície Prievidza 
14. Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza č. 70/2003 o určení výšky platieb  
      za poskytované sociálne služby v DD DPD v Prievidzi 
15. Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 7. – 12./2006 
16. Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku 
17. Diskusia pre občanov (15.00 h – 16. 00 h) 
18. Rôzne 
19. Interpelácie poslancov 
20. Záver 
 
P r o g r a m   bodu č. 18 –  „   R ô z n e   “ 
1.)    Majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľností 
2.)    Voľba mandátovej a volebnej komisie 
3.)    Tajná voľba 9-teho člena MsR 
4.)    Zmeny v komisiách MsZ 
5.)    Informácia o bytovej politike v SR pri výstavbe nájomných bytov 
6.)    Využitie skeletu na Ul. M. Rázusa pre vybudovanie domova dôchodcov 
7.)    Obnova miestnych komunikácií 
8.)    Financovanie neštátnych škôl a školských zariadení 
9.)    Žiadosti Rehole piaristov na Slovensku o finančný príspevok 
10.)  Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Prievidza, o finančný príspevok 
11.)  Žiadosť MŠHK Prievidza o finančný príspevok 
12.)  Žiadosť HFK Prievidza o finančný príspevok 
13.)  Žiadosť MsP Prievidza o poskytnutie finančných prostriedkov 
14.)  Žiadosť Slovenského rybárskeho zväzu o finančný príspevok 
15.)  Informácia o zmenách vykonaných v spoločnostiach založených mestom UNIPA,  
        s. r. o., Prievidza a SMMP, s. r. o., Prievidza 
16.)  Informácia o zložení orgánov v n. o. TI – BIC 
17.)  Návrh na vymenovanie členov správnej rady n. o. Harmónia 
18.)  Návrh na zvýšenie počtu predajných stánkov využívaných pre príležitostné trhy 
19.)  Žiadosť p. Miloša Ertla a p. Bartolomeja Ertla o rozšírenie sortimentu predaja 
        medovníkov na Námestí slobody v Prievidzi 
20.) Informácia o odovzdaní oznámení v zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. 
        o ochrane verejného záujmu pri výkone verejných funkcionárov 
21.) Poslanecký návrh Mgr. Ľubomíra Vidu na uvoľnenie fin. prostriedkov pre HBK Prievidza 
 
   
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 2/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie. 25 poslancov za   

 
 

- k bodu 2 - 
,,Zloženie sľubu poslancov mestského zastupiteľstva – 

Evy Tomanovej a MUDr. Jozefa Loju, CSc.“ 
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že v zmysle § 25 ods. 1 písm. a) zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení je poslanec mestského zastupiteľstva 
povinný zložiť sľub na prvom zasadnutí mestského zastupiteľstva , ktorého sa zúčastní. Pani 
Eva Tomanová a MUDr. Jozef Loja, CSc., sa nezúčastnili prvého – ustanovujúceho 
zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi konaného dňa 22. 12. 2006. Dnes sú 
prítomní na rokovaní MsZ a budú skladať sľub poslanca MsZ.  
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 Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal poslankyňu MsZ Janu Vrškovú, 
aby prečítala sľub poslanca MsZ. Po prečítaní sľubu vykonali Eva Tomanová a MUDr. Jozef 
Loja, CSc.   akt  sľubu poslanca MsZ. 
 K tomuto bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 3/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 3 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Ing. Jana Michaličkova, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že útvar hlavného 
kontrolóra vedie evidenciu uznesení MsZ, do ktorej boli zapracované schválené nové 
uznesenia MsZ konaného dňa 19. 12 2006 a 22. 12. 2007, z ktorých boli osobitne vyčlenené 
uznesenia v sledovaní. Z uznesení v sledovaní je vyhotovený zoznam, ktorý je podkladom 
pre prednostu MsÚ a vedúcich odborov pre vyhodnotenie uznesení. Ďalej uviedla, že 
v materiáli ,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ je 81 uznesení v sledovaní, z toho bolo 21 
uznesení navrhnutých na vypustenie. V časti IV. je 7 uznesení pozastavených, 2 uznesenia 
sa rušia a v časti VI. je navrhnutých 7 uznesení na opravu. Uznesenia, ktoré sú navrhnuté na 
vypustenie zo sledovania boli vyhodnotené a splnené. Ďalej Ing. Jana Michaličková, hlavná 
kontrolórka spomenula 5 uznesení, vybraných z uznesení navrhnutých na vypustenie zo 
sledovania  a ku splneniu každého sa osobitne vyjadrila. Konštatovala, že všetky spomínané 
uznesenia boli splnené podľa podmienok uvedených v zmluvách a z toho dôvodu boli 
uznesenia navrhnuté na vypustenie zo sledovania. 
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa na 
uznesenia 349/06 ohľadom majetkovoprávneho vyporiadania  nehnuteľností – pozemkov v k. 
ú. Prievidza, nachádzajúcich sa v areáli Čističky odpadových vôd v Prievidzi,  ktoré boli 
zamerané geometrickým plánom ako novovytvorené parcely spolu vo výmere 24575 m2, a to 
vyporiadanie formou  predaja z vlastníctva mesta Prievidza do majetku Stredoslovenskej 
vodárenskej spoločnosti, a.s., Banská Bystrica. Ďalej ju zaujímalo uznesenie č. 141/04 
ohľadom uzatvorenia zmluvy o budúcich  kúpnych zmluvách o odkúpení nehnuteľností po 
častiach s OSP, a. s., Prievidza. Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, 
uviedla, že mesto Prievidza dňa 08. 02. 2007 uzatvorilo so Stredoslovenskou vodárenskou 
spoločnosťou, a. s., Banská Bystrica zámennú zmluvu. Mesto už je vlastníkom budovy. 
K uzneseniu č. 141/04 sa vyjadril Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, a konštatoval, že 
v súčasnosti sa ďalšia výstavba nezvažuje, a ani ďalšia realizácia v rokoch 2007 – 2008 nie 
je plánovaná.  
 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 4/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
 
 

- k bodu 4 - 
,,Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky a útvaru hlavnej kontrolórky 

za rok 2006“ 
 

 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v roku 2006 bolo 
vyhotovených celkom 26 poverení na vykonanie kontroly, ktoré boli u kontrolovaných 
subjektov aj začaté a z toho počtu bolo v roku 2006 ukončených 20 kontrol. 
Kontrolná činnosť v roku 2006 bola zameraná: 
-  na nakladanie s majetkom mesta, kde bolo kontrolované dodržiavanie podmienok 
nájomných zmlúv o nájme nebytových priestorov;  
-    na kontroly finančných operácií, ktorými bola skontrolovaná tvorba a použitie sociálneho 
fondu a spôsob vyplácania štipendií pre deti v hmotnej núdzi; 
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-  na kontrolu dodržiavania podmienok komisionárskych zmlúv na úseku verejného 
osvetlenia a kontrolu tvorby účelovej finančnej rezervy na uzavretie, monitorovanie 
a rekultiváciu skládky komunálneho odpadu. 
Okrem kontrol začatých a ukončených v roku 2006 prešli z predchádzajúceho roku 2005 
a boli ukončené v roku 2006 2 kontroly, roku 2005 prešli do roku 2007 2 rozpracované 
kontroly. Do roku 2007 prechádza 6 rozpracovaných kontrol z roku 2006. 
 
Vývoj počtu ukončených kontrol za roky 2000 – 2006: 

 rok       počet  
2000 7 
2001 9 
2002 9 
2003 18 
2004 28 
2005 37 
2006 22 
 

Z celkového počtu 22 ukončených kontrol v roku 2006 bola štruktúra kontrol podľa 
kontrolovaných subjektov nasledujúca: 

2 kontroly – mesto Prievidza, MsÚ Prievidza 
1 kontrola – KaSS Prievidza 
1 kontrola – CVČ Spektrum Prievidza 
2 kontroly – PO, ktorým bola z rozpočtu mesta poskytnutá dotácia 
1 kontrola – PO, ktorá nakladá s majetkom mesta 
14 kontrol – ZŠ s právnou subjektivitou 
1 kontrola – TIK – Horná Nitra Prievidza 

 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 5/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 5 - 
,,Správa o vybavovaní sťažností, petícii, žiadostí o ochranu pokojného stavu 

 a iných podnetov za rok 2006“ 
 

 Ing. Anton Pišta, referent pre správne konanie, uviedol, že od 01. 01. 2006 do 31. 12. 
2006 bolo právnemu oddeleniu pridelených na prešetrenie 36 písomných podaní, čo je 
v porovnaní s rokom 2005 o 4 podania viac. V priebehu roka bolo prešetrených 
a vybavených 38 podaní, z toho 3 podania z decembra 2005. V roku 2006 nebolo vybavené 
1 podanie, ktoré bude vybavené v roku 2007. 

Po zaevidovaní všetkých podaní do centrálnej evidencie boli tieto v prvom rade 
posudzované podľa svojho obsahu, nakoľko na vybavovanie podnetu nepostačuje len názor 
a označenie podnetu od občana, ktorý ho podáva, ale každé podanie musí spĺňať zákonom 
stanovené náležitosti. Takéto rozlišovanie má zabrániť tomu, aby sa právo občanov 
nezneužívalo a aby sa neobchádzalo konanie, ktorého postup v príslušnej veci upravujú 
osobitné predpisy. Po posúdení podaní boli tieto zadelené do nasledovných kategórií: 

1) sťažnosti – 18 podaní 
2) petície – 7 podaní 
3) žiadosti o ochranu pokojného stavu – 5 podaní 
4) iné podania – 8 podaní 
 

Občania vo svojich podaniach často vyjadrujú nespokojnosť s riešením svojich záležitostí. O 
problémoch, na ktoré poukazujú, píšu  bez znalosti kompetencií samosprávy a najradšej sa 
obracajú priamo na primátora mesta. V mnohých prípadoch však podania neobsahujú 
základné predpoklady, aby mohol byť problém jednotlivcov vybavený. Obsah niektorých 
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písomností je nečitateľný, nejasný, písomnosti sa v niektorých prípadoch týkajú konania, 
ktorého vybavovanie je upravené osobitným predpisom, alebo podanie neobsahuje adresu 
pisateľa a iné. Aj s takýmito písomnosťami sa však zamestnanec poverený vybavovaním 
sťažností musí detailne zaoberať a analyzovať ich obsah. V rámci procesu vybavovania 
sťažností je často z dôvodov rôznorodosti problematiky potrebné preštudovať rozsiahle 
materiály a množstvo zákonov. Uvedené kladie vysoké nároky na odbornosť zamestnancov 
vybavujúcich podnety občanov. Kvalita, objektívnosť, dodržiavanie lehôt prešetrovania 
sťažností a v prípade potreby operatívne prijatie opatrení na nápravu a vyvodenie 
primeraných sankcií  voči jednotlivcom, sú jednými z predpokladov zvýšenia dôveryhodnosti 
mesta Prievidza ako orgánu verejnej správy. 

Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, sa prihlásil do rozpravy a požiadal, aby Ing. Anton 
Pišta, referent pre správne konania, informoval poslancov MsZ v rámci zasadnutí VVO, 
alebo poslaneckých klubov o petíciách podaných na mesto za rok 2006.  RNDr. Alena 
Mečiarová, poslankyňa MsZ, požiadala, aby závažné petície v rámci VVO boli doručované 
predsedom VVO, z dôvodu informovanosti poslancov VVO. 

K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 6/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie:24 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
,,Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za rok 2006“ 

 
 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, uviedol, že v zmysle Zmluvy o výkone vo 
verejnom záujme vo vnútroštátnej prepravnej doprave na území mesta Prievidza, SAD, 
Prievidza a. s., predkladá ročné zúčtovanie poskytnutých finančných prostriedkov. V roku 
2006 SAD, Prievidza a. s., vykonala výkony vo verejnom záujme v MHD Prievidza 
v celkovom objeme 1 757 693 km, čo je oproti roku 2005 viac o 11,8%. Počas roku 2006 
bolo prepravených 5 312 230 osôb. Vývoj v hospodárení MHD Prievidza prebiehal podľa 
očakávaných predpokladov a MHD skončila s kladným hospodárskym výsledkom 
1 632 067,- Sk. Strata z výkonov vo verejnom záujme bola hradená zo strany mesta 
Prievidza vo výške 16 589 000,- Sk a zo strany mesta Bojnice vo výške 720 00,- Sk. Celkový 
podiel dotácií bol 31% z výnosov. Poskytnuté prostriedky od mesta Prievidza na výkony vo 
verejnom záujme boli v zmysle zmluvy evidované na samostatnom účte a použité na úhradu 
dodávateľských faktúr za naftu pre autobusy MHD a časť mzdových nákladov pre vodičov 
MHD. Pracovníci SAD Prievidza, a. s., sa pravidelne zúčastňovali na stretnutiach s občanmi 
a pružne reagovali na prípadné požiadavky zmien v cestovných poriadkoch. Za uplynulé 
obdobie môžeme konštatovať, že evidujeme nižší počet sťažností od cestujúcich ako 
v predchádzajúcich rokoch. Súvisí to hlavne s poslednou úpravou cestovných poriadkov od 
01. 12. 2005 po dobudovaní mimoúrovňového križovania v centre mesta. Pridaním spojov sa 
zvýšila obslužnosť v MHD a malo to priaznivý dopad na počet prepravených cestujúcich, 
ktorých bolo viac ako v roku 2005. Nepriaznivý vplyv na počet prepravených osôb malo 
podnikanie živnostníkov s autobusmi do 9 osôb, ktorí zámerne zastavujú na zastávkach 
MHD pred odchodmi autobusov a berú cestujúcich. Porušujú tým viac predpisov. V tomto 
smere spolupracujeme a mestskou aj štátnou políciou. Pre budúce obdobie takýto druh 
podnikania môže nepriaznivo ovplyvniť hospodárenie MHD, lebo títo podnikatelia premávajú 
len v lukratívnych časoch, kedy znižujú tržby MHD, ktoré z časti vykrývajú nerentabilné spoje 
vo večerných hodinách a počas sobôt a nedieľ. Ako reakciu na takéto podnikanie sme 
spustila SAD, a. s., v novembri 2006 službu MHD Expres. Ing. Pavel Pařízek, dopravný 
riaditeľ, konštatoval, že nakoľko SAD, a. s. Prievidza, má priaznivé reakcie na túto službu, 
budeme v nej pokračovať. SAD Prievidza, a. s., poskytovala výkon vo verejnom záujme 
podľa platných dopravných licencií a mestom odsúhlasených cestovných poriadkov na 
autobusových linkách. Ing. Pavel Pažízek, dopravný riaditeľ, v závere informoval, že v roku 
2007 sa plánuje vyradenie ďalších autobusov z prevádzky, z dôvodu obnovy vozového parku 
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SAD Prievidza, a. s. Informoval tiež, že ku dňu 01. 04. 2007 dôjde k zmene cestovného 
poriadku MHD v prímestských častiach Hradec, Veľká a Malá Lehôtka.  
 Do rozpravy sa prihlásila RNDr. Alena Mečiarová, poslankyňa MsZ, sa zaujímala 
o činnosť MHD Expres. Ing. Pavel Pažízek, dopravný riaditeľ, uviedol, že MHD Expres 
premáva v smere Prievidza – Nemocnica s poliklinikou v Bojniciach, ďalej sa vodič dohodne 
s cestujúcimi na smere jazdy.    
Ing. Marián Škoda, poslanec MsZ, sa pýtal, čoho sa bude dotýkať zmena cestovného 
poriadku v prímestských častiach a aký dopad to bude mať na obyvateľov. Ďalej sa 
informoval, či by bolo možné spojenie Veľkej Lehôtky a Hradca spojovacou cestou. Ing. Ján 
Bodnár, primátor mesta, uviedol, že nie je pravda, že všetky vykonané zmeny v cestovných 
poriadkoch boli proti občanom. Všetky zmeny boli vykonané za základe požiadaviek občanov 
VO. Ďalej uviedol, že na vybudovanie spojovacej cesty medzi Hradcom a Veľkou Lehôtkou 
nie sú finančné prostriedky, je potrebné obrátiť sa na spoločnosť Slovenská správa ciest,  
a. s., a poslancov NR SR. 
Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, informovala, že sa stretáva s nevôľou vodičov 
liniek 6 a 8 prepravovať cestujúcich v rámci mesta. Tí odkazujú cestujúcich na iné linky 
jazdiace v rámci mesta. Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, uviedol, že aby mohol vyvodiť 
závery, potrebuje meno vodiča.  
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, vyzdvihla správanie vodiča autobusu MHD Expres. 
  K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 7/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 8 - 
,,Zadanie pre aktualizáciu územného plánu mesta Prievidza“ 

 
 Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR, uviedol, že predkladá 
materiál č. 4/2007 Návrh Zadania pre aktualizáciu územného plánu mesta Prievidza. Materiál 
je spracovaný v súlade so schválenou koncepciou doriešiť hlavné rozvojové dokumenty 
mesta. Obstaranie územného plánu je navrhnuté ako spracovanie a prerokovanie zmien 
a doplnkov územného plánu. Predkladaný materiál je predmetom rokovania komisií MsZ 
a mestského zastupiteľstva v Prievidzi. Zadanie definuje predmet riešenia aktualizácie 
územného plánu a jednotlivé problémové okruhy. Materiál bol prerokovaný v komisiách MsZ, 
z ktorých vyšli k materiálu nasledovné pripomienky:  
- v časti 16.2.1. Školstvo spresniť názvy stredných škôl 
- v časti 17.4. V oblasti odpadového hospodárstva uvádzať znenie Program odpadového 

hospodárstva ( bez uvádzania doby platnosti ), vypustiť bod c vzhľadom na jestvujúcu 
kompostáreň a doplniť  - podporovať vybudovanie menších kompostární v miestnych 
častiach Veľká Lehôtka, Malá Lehôtka a Hradec 

- v časti 11.1.2. Zásobovanie pitnou vodou zahrnúť preverenie technických možností 
obnovenia zásobovania Hradca pitnou vodou z jestvujúcich prírodných zdrojov 

- v časti 16.6. Rekreácia a cestovný ruch doplniť – v územnom pláne definovať funkčné 
využitie Mestského parku pri rieke Nitre s popisom prípustných funkcií 

- v časti 18.2. Lesný pôdny fond – územie, na ktorom sa nachádza lesný park Kopanice 
prekategorizovať na funkciu rekreačný les. 

Pripomienky komisií MsZ budú zapracované v úplnom znení Zadania pre aktualizáciu 
územného plánu mesta Prievidza. 
 Ing. arch. Gabriel Szalay, autorizovaný architekt, uviedol, že mesto Prievidza nemá 
toľko obyvateľov ako sa predpokladalo v minulosti. Za posledných 10 rokov dochádza 
k starnutiu obyvateľstva mesta Prievidza a odchodu obyvateľov mesta do okolitých obcí. Je 
potrebné riešiť bytovú situáciu pre občanov mesta Prievidza, aby nedochádzalo k ich 
odchodu z mesta. Je tiež potrebné riešiť infraštruktúru a dopravu mesta. Ďalej je potrebné 
vytvárať pracovné miesta, aby ľudia z mesta neodchádzali, ale sťahovali sa doň.  
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 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval poslankyňu MsZ, RNDr. Alenu Mečiarovú, 
ako členku komisie životného prostredia, aby vyjadrila potreby ohľadom zachovania verejnej 
zelene v meste Prievidza. RNDr. Alena Mečiarová, poslankyňa MsZ, uviedla, že v pôvodnom 
územnom pláne bolo plánované väčšie zastavanie oblasti mesta, tým dochádza k výrubom 
verejnej zelene. Ďalej požiadala o citlivý prístup k zeleni mesta a o jej zachovávanie v centre 
mesta. Výstavbu odporučila riešiť v okrajových častiach mesta.  Ing. arch. Gabriel Szalay, 
autorizovaný architekt, informoval, že  sa bude brať ohľad na zachovanie zelene v centre 
mesta Prievidza. 
Mgr Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, uviedla, že v časti 16. 2. 6 by bolo vhodné 
nahradiť termín „spaľovňa“  termínom „krematórium“. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, upozornila na zaktualizovať resp. opraviť nesprávne 
uvádzané právne normy. 
Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, sa zaujímal, či sú vytýčené lokality na individuálnu bytovú 
výstavbu. Ing. arch. Gabriel Szalay, autorizovaný architekt, uviedol, že lokality na 
individuálnu výstavbu sú vytýčené smerom na sídlisko Sever, alebo v lokalite pri 
hypermarkete Hypernova. Prípadne v prímestských častiach Hradec, Veľká a Malá Lehôtka. 
RNDr. Alena Mečiarová, poslankyňa MsZ, sa ďalej pýtala, kedy bude vypracovaný úplný 
Územný plán mesta Prievidza, nakoľko teraz je predkladané a prerokovávané len zadanie. 
Ing. arch. Gabriel Szalay, autorizovaný architekt, uviedol, že Územný plán mesta Prievidza 
bude vypracovaný do 3 – 4 mesiacov.   
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa zaujímal o výstavbu polyfunkčného objektu v parku za 
bývalou Vojenskou správou. Ďalej sa pýtal, či má mesto nejakú možnosť zabrániť tejto 
výstavbe a zániku parku. Ing. arch. Gabriel Szalay, autorizovaný architekt, odporučil 
spomínaný problém riešiť legislatívny postupom. Túto zeleň by bolo potrebné zaradiť do 
stálej zelene a tiež zaradiť ju do aktualizácie mesta. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, chcel 
vedieť ako to riešiť, pokiaľ pozemok nie je vo vlastníctve mesta. Investor vypracoval plán 
výstavby, komunikuje s vlastníkmi pozemku pod parkom (Rehoľa piaristov na Slovensku). 
Mesto chce obmedziť výstavbu polyfunkčného objektu a zachovať park spolu so zeleňou. 
V územnom pláne je plánované zastavanie tohto parku. Na otázku či môže mesto zmeniť 
pôvodný zámer a zakázať výstavbu objektu,  Ing. arch. Gabriel Szalay, autorizovaný 
architekt, uviedol, že v tejto veci je potrebné rokovať s investorom. Je možné predložiť 
investorovi vyjadrenie mesta – jeho vôľu, a pozastaviť výstavbu. Mestské zastupiteľstvo 
môže prehlasovať záujem mesta. 
Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR, uviedol, že pôvodne bol zámer 
o vybudovanie telocvične pre Rehoľu piaristov Slovenska. V súčasnosti sa nevie či je 
pozemok pod parkom odpredaný, alebo je v nájme. Výrub drevín je možné riešiť v rámci 
náhradnej výsadby. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval poslancov MsZ, aby sa vyjadrili k riešeniu tohto 
problému, a o vyjadrenie či sa má mesto pustiť do tohto sporu. Ing. Ivan Vaňo, poslanec 
MsZ, navrhol, aby sa uskutočnilo stretnutie s investorom na úrovni primátora a o jeho 
výsledku informoval MsZ. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že bude vhodnejšie 
zorganizovať stretnutie s investorom, so zástupcami mesta (vedúci odboru výstavby a reg. 
rozvoja, vedúci oddelenia stavebného poriadku, vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR) pod záštitou 
prednostu MsÚ. MUDr. Jozef Loja, CSc., poslanec MsZ, odporučil, aby sa na stretnutí 
dohodol výrub drevín a pokiaľ bude možné, tento výrub sa obmedzil na maximum. Ďalej Ing. 
Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, odporučil vyriešiť na stretnutí i zásobovanie obchodov na 
Ul. A. Hlinku zo zadnej strany budovy.  
 K prerokovanému návrhu zadania prijalo MsZ uznesenie č. 8/07, a k návrhu na 
zorganizovanie stretnutia ohľadom využitia parku za Piaristickým kostolom prijalo MsZ 
uznesenie č. 9/07, ktoré tvoria prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
         27 poslancov za  
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- k bodu 8 - 
,,Vyhodnotenie plnenia Koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže  

v meste Prievidza do roku 2007 za rok 2006“ 
 
 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, uviedol, že Mestské zastupiteľstvo v Prievidzi na 
svojom zasadnutí dňa 27. apríla 2004 schválilo Koncepciu ochrany a podpory detí a mládeže 
v meste Prievidza do roku 2007. Ide o prvý koncepčný materiál mesta Prievidza v oblasti 
práce s deťmi a mládežou.  
Východiskom pre spracovanie tejto koncepcie boli najmä dokumenty prijaté pre oblasť detí 
a mládeže na európskej a národnej úrovni v ostatných rokoch (Biela kniha o mládeži od 
Európskej komisie a Koncepcia štátnej politiky vo vzťahu k deťom a mládeži v SR do 
roku 2007), ale aj dokumenty ako Dohovor o právach dieťaťa, Európska charta 
o participácii mladých ľudí na živote obcí a regiónov, Európska charta informácií pre 
mládež a pod.   
Gestorom zodpovedným za plnenie úloh vyplývajúcich zo schválenej Koncepcie ochrany 
a podpory detí a mládeže v meste Prievidza do roku 2007 bola určená Komisia mládeže 
a voľnočasových aktivít MsZ Prievidza. Uznesením Mestského zastupiteľstva číslo 104/2004 
zo dňa 27. apríla 2004 uložená úloha predsedovi komisie mládeže a voľnočasových aktivít 
jedenkrát ročne predkladať mestskému zastupiteľstvu v Prievidzi Vyhodnotenie plnenia 
koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže do roku 2007.  
Súčasťou Vyhodnotenia plnenia koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže v meste 
Prievidza do roku 2007 za rok 2006 je aj plnenie Akčného plánu úloh vo vzťahu k deťom 
a mládeži v meste Prievidza za rok 2006. Akčný plán úloh na rok 2006 bol schválený na 
rokovaní Mestského zastupiteľstva v Prievidzi dňa 26.4.2005 uznesením číslo 94/05 a bol 
súčasťou Vyhodnotenia plnenia koncepcie ochrany a podpory detí a mládeže za rok 2005.  
Materiál prvýkrát neobsahuje návrh Akčného plánu úloh vo vzťahu k deťom a mládeži 
v meste Prievidza na rok 2007. Michal Dobiáš, poslanec MsZ, uviedol, že je to z dôvodu, že 
prípravu a schvaľovanie Akčných plánov na príslušné roky treba zaradiť do programu MsZ 
na jesenné mesiace pred príslušným rokom, na ktorý ho schvaľujeme. Z uvedeného dôvodu, 
budú Akčné plány predkladané samostatne. Celý materiál bol prerokovaný v Komisii 
mládeže a voľnočasových aktivít MsZ Prievidza. Do materiálu boli zapracované návrhy 
a pripomienky detských a mládežníckych organizácií pôsobiacich v meste Prievidza. 
Následne bližšie prítomných oboznámil o plnení koncepcie za rok 2006. 
 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 10/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 9 - 
,,Akčný plán úloh vo vzťahu k deťom a mládeži v meste Prievidza na rok 2007“ 

 
 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, uviedol, že Mestské zastupiteľstvo v Prievidzi na 
zasadnutí, ktoré sa konalo 27. 02. 2007 schválilo Akčný plán úloh vo vzťahu k deťom 
a mládeži v meste Prievidza na rok 2007. Akčný plán úloh vyplýva zo schválenej Koncepcie 
ochrany a podpory detí a mládeže v meste Prievidza do roku 2007. Politika mesta Prievidza 
v oblasti práce s deťmi a mládežou sa v roku 2007 zameria na upevnenie činnosti Centra 
voľného času SPEKTRUM Prievidza a podporu neformálneho vzdelávania detí a mladých 
ľudí. Mesto Prievidza má záujem vytvoriť ako súčasť každej základnej školy v meste 
Prievidza a CVČ SPEKTRUM Prievidza -  Podprahový klub pre deti a mládež na podporu 
mimoškolských aktivít. Zároveň začali práce na tvorbe novej Koncepcie práce s deťmi 
a mládežou v meste Prievidza na roky 2008 – 2014.  Ďalej Michal Dobiáš, poslanec MsZ, 
podrobne popísal akčný plán úloh na rok 2007 a oboznámil prítomných s konkrétnymi 
akciami v rámci predloženého materiálu. 
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 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 11/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
,,Projektové zámery mesta Prievidza s výhľadom na  

programovacie obdobie rokov 2007 – 2013“ 
 

 Michal Dobiáš, poslanec MsZ, uviedol, že vzhľadom na  to, že sa blíži začiatok 
nového programovacieho obdobia predkladania projektov na čerpanie finančných 
prostriedkov zo zdrojov Európskej únie v priebehu rokov 2007 – 2013 spracovali sme návrh 
Projektových zámerov mesta Prievidza s výhľadom na programovacie obdobie rokov 2007 – 
2013. Materiál obsahuje zásobník prioritných projektov mesta Prievidza s výhľadom na 
programovacie obdobie rokov 2007 – 2013, v ktorých bude mesto Prievidza žiadateľom.  
Zoznam prioritných projektov vychádza z cieľov Stratégie rozvoja mesta Prievidza, ktorá bola 
schválená na rokovaní Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 24. 2. 2004 uznesením číslo 
14/04 ako aj z ďalších uznesení a rozhodnutí jednotlivých orgánov mesta Prievidza. 
Projektové zámery sú v súlade s návrhom Národného strategického referenčného rámca 
Slovenskej republiky na roky 2007 – 2013 a vychádzajú z jednotlivých návrhov operačných 
programov, ktoré boli schválené na rokovaní Vlády SR dňa 6. decembra 2006. Predpokladá 
sa, že prvé výzvy na predkladanie projektov budú vyhlásené v mesiaci júl až august 2007. 
Podmienkou predloženia projektov je spracovaná projektová dokumentácia a vydané platné 
stavebné povolenie. Z tohto dôvodu treba uvedený materiál schváliť a pripraviť k jednotlivým 
projektom projektovú dokumentáciu a stavebné povolenie. Materiál navrhuje jednotlivé 
projektové zámery mesta Prievidza rozdeliť na ročné etapy pre roky 2007 – 2010. 
Predpokladá sa totiž, že od roku 2011 sa už nebudú vyhlasovať nové výzvy na predkladanie 
projektov, ale do konca roku 2013 budú dobiehať realizácie schválených projektov a ich 
finančné a obsahové zúčtovanie. Uvedené projekty boli do jednotlivých etáp zaradené na 
základe viacerých kritérií a poznatkov. Michal Dobiáš, poslanec MsZ, ďalej konštatoval, že 
do úvahy sme museli vziať pripravenosť na podanie projektov z hľadiska majetkovo- 
právneho vyporiadania nehnuteľností, kapacity jednotlivých zariadení a prioritu z hľadiska 
územia. Dôležitým faktorom sú aj finančné možnosti mesta Prievidza potrebné na 
spracovanie projektovej dokumentácie. V prípade úspešnosti predkladaných projektov  je 
povinnosťou mesta Prievidza zabezpečiť ich spolufinancovanie vo výške minimálne 5% 
z celkových nákladov projektu. Projektové zámery navrhnuté na realizáciu, sú všetko 
zámery, ktoré si budú vyžadovať investície mesta Prievidza aj v prípade, ak projekty nebudú 
schválené. Preto finančné náklady potrebné na spracovanie projektových dokumentácií nie 
sú zbytočné. Ďalej informoval, že MsZ v Prievidzi má možnosť schváliť projektové zámery, 
na ktoré bude mesto Prievidza žiadať dotáciu zo štrukturálnych fondov EÚ. Projektové 
zámery vychádzajú zo Stratégie rozvoja mesta Prievidza do roku 2020, ktorú MsZ schválilo 
v roku 2004. Predkladaný materiál navrhuje rekonštrukcie všetkých škôl a školských 
zariadení na území mesta Prievidza, rekonštrukcie budov sociálnej a kultúrnej infraštruktúry, 
ako aj projekty v oblasti životného prostredia, reg. rozvoja a cestovného ruchu. Na prípravu 
projektov mesto Prievidza zároveň uvoľňuje čiastku 1,5 mil. Sk. Hodnota predložených 
projektov predstavuje čiastku takmer 800 mil. Sk. 
 V rámci rozpravy sa prihlásil Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, ktorý pochválil 
vypracovanie materiálu a dodal, že je spokojný s pripraveným plánom opráv. RNDr. Alena 
Mečiarová, poslankyňa MsZ, sa zaujímala o otvorený zásobník projektov a chcela vedieť, kto 
bude schvaľovať nové projekty. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že nové projekty 
budú schvaľovať projektoví manažéri mesta Prievidza. 
 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 12/07, ktoré tvoria prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu 11 - 
,,Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi“ 

 
 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, predložil Návrh na zmenu organizačnej štruktúry 
MsÚ v Prievidzi a informoval prítomných o rozšírení štruktúry MsÚ o potrebách vytvorenia 
niekoľkých nových pracovných miest. Ide o vytvorenie oddelenia pre strategický rozvoj 
mesta, kde bude potrebné vytvoriť 5 systémových miest, referátu margetingu a komunikácie 
mesta s 3 systémovými miestami, klientského centra s 3 miestami, vytvorenie jedného 
pracovného miesta na referáte AIS a vytvorenie jedného pracovného miesta – právnik MsÚ. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala či je vyčíslené, aký to bude mať 
dopad na rozpočet mesta, nakoľko ide o prijatie 12 ľudí do pracovného pomeru. Mgr. Ľudovít 
Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že ide o čiastku 2.5 mil. Sk ročne. 
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 13/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
 

- k bodu 12 - 
,,Správa o činnosti Mestskej polície Prievidza za rok 2006“ 

 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že rok 2006 bol veľmi významným 
rokom nielen tým, že sa konali parlamentné a komunálne voľby, ale aj tou skutočnosťou, že 
dňa 31.1.2006 sme oslávili 15. výročie existencie  Mestskej polície Prievidza (ďalej len MsP ) 
ako neodmysliteľnej súčasti Mesta Prievidza pri zabezpečovaní verejného poriadku v meste, 
ochrane jeho obyvateľov a iných osôb  pred ohrozením ich života, zdravia i majetku, ochrany 
životného prostredia a plnení úloh vyplývajúcich zo všeobecne záväzných nariadení, 
z uznesení mestského zastupiteľstva a z rozhodnutí  primátora mesta. MsP Prievidza bola 
zriadená mestským zastupiteľstvom v zmysle § 19 zák. č.  369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
uznesením č.  5/1991 dňa 31.1.1991 ako poriadkový útvar mesta. Po celú dobu od svojho 
vzniku MsP úspešne čelila a zápasila s prichádzajúcimi problémami, pričom takto za svoje  
15 ročné pôsobenie preukázala svoju opodstatnenosť  a nezastupiteľnosť v štruktúre 
orgánov mesta Prievidza. V priebehu roka sme zaznamenali aj ďalšie zmeny v živote MsP, 
kedy bol prostredníctvom MsZ novelizovaný celý  rad interných právnych aktov vplývajúcich 
a nevyhnutných pre činnosť a poslanie MsP ako je : Štatút MsP, Organizačný a prevádzkový 
poriadok MsP, Poriadok odmeňovania, Pracovný poriadok MsP, Výstrojný a Výzbrojný 
poriadok MsP. Správa o činnosti MsP Prievidza za rok 2005 bola prerokovaná MsZ na jeho 
zasadnutí dňa 21.2.2006, kde bola komplexne hodnotená činnosť za celkové obdobie roka  
2005 a prvý krát bola na základe zák. č. 333/2003 , ktorým sa mení a dopĺňa zákon SNR č. 
564/1991 Zb. o obecnej polícií v znení neskorších predpisov predložená na Ministerstvo 
vnútra SR, Prezídium policajného zboru, oddelenie pre dohľad nad mestskými  a  obecnými 
políciami v Slovenskej republike. Následne JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, podrobne 
informoval o zmenách a činnosti MsP Prievidza, ktoré sa uskutočnili a vykonali v priebehu 
roku 2006. V závere dodal, že v predloženej Správe o činnosti Mestskej polície Prievidza za 
rok 2006 sa môže plne  konštatovať, že na úseku verejného poriadku, ochrany života 
a zdravia občanov, ako aj ich majetku bol vykonaný veľký kus práce, čím sa napĺňala 
predsavzatie MsP pre rok 2006 – „V službách občanov mesta“. JUDr. Marián Mikula, 
náčelník MsP, dodal, že v nastúpenom trende a predsavzatí budeme pokračovať 
i v nastávajúcom roku 2007 ako poriadkový útvar mesta Prievidza, ktorého prioritou bude 
naďalej zabezpečovať „bezpečnosť a ochranu“  obyvateľov mesta.  
 Mgr. Katarína Bubnášová,  poslankyňa MsZ, poďakovala príslušníkom MsP Prievidza 
za spoluprácu a pochválila ich činnosť a záujem o ochranu verejnosti.  
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, upozornila na niekoľko nepresností v texte a v 
citovaných zákonoch. 
 K prerokovanej správe prijalo MsZ uznesenie č. 14/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu č. 13 - 
,,Návrh zmeny organizačnej štruktúry Mestskej polície v Prievidzi“ 

 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že Mestská polícia Prievidza, okrem 
činností vyplývajúcich zo zákona č.  564/1991 Zb. o obecnej polícii  v znení neskorších 
zmien a predpisov, sleduje i efektívnosť práce na jednotlivých úsekoch.  Svoju pozornosť 
v poslednej dobe zamerala na operačné stredisko, ktoré svojím počtom  5 príslušníkov 
pracuje „na hrane“. Táto skutočnosť sa prejavila hlavne v čase čerpania riadnych dovoleniek, 
práceneschopnosti príslušníkov a pod., kedy je potrebné každý mesiac zabezpečiť 
zastupiteľnosť inými príslušníkmi MsP, či už  z hliadkovej činnosti, z priestupkového referátu 
alebo z úseku prevencie. Takto boli operační MsP v roku 2006 zastupovaní 74-krát. 
Z hľadiská efektívnosti práce je takáto situácia nerentabilná a neprípustná pre ďalšiu prácu 
MsP. Operačné stredisko má v súčasnosti 5 operačných pracovníkov, z toho 1 je výkonný 
vedúci operačných. Z toho vyplýva, že okrem svojich riadiacich povinností pracuje na 
operačnom stredisku tak ako ostatní 4 príslušníci. Práca na operačnom stredisku je 12 
hodinová. Je to služba, ktorá si vyžaduje 24 hodinovú pozornosť – či už  operačný príslušník 
pracuje s vysielačkou, alebo obsluhuje 3 telefónne linky, alebo nahadzuje a spracováva 
priestupky v počítači, píše všetky udalosti zistené hliadkami v teréne do „Zvodky udalostí“. 
Personálny úsek sleduje každý mesiac čerpanie dovoleniek všetkých pracovníkov 
zamestnaných na MsP. Treba podotknúť, že operační pracovníci majú najviac zostávajúcej 
dovolenky, ktorú nemôžu vyčerpať počas roka, nakoľko, ako už v úvode bolo spomenuté,že 
je potrebné zabezpečiť zastupiteľnosť. Prijatím jedného stáleho pracovníka  na operačné 
stredisko MsP , t.z. rozšírením z počtu 5 pracovníkov na 6 stálych pracovníkov, by sa 
situácia značne zmenila, nie však úplne.  
 Mestská polícia Prievidza rozširuje stavy hliadkujúcich príslušníkov v zmysle projektu  
„Bezpečné mesto“ každý rok o 3 – 4 nových príslušníkov. I na rok 2007 plánuje rozšíriť stavy 
v zmysle uvedeného projektu o 3 nových príslušníkov MsP. Takto sa postupne napĺňa stav 
príslušníkov v zmysle projektu na  „1000 obyvateľov 1 hliadkujúci príslušník MsP“, avšak 
situáciu pri spracovaní priestupkov to neuľahčí. Čím viac príslušníkov, tým viac zistených 
priestupkov. A na ich spracovanie sú potrební aj iní kvalifikovaní príslušníci. Preto je 
nevyhnutné riešiť situáciu predovšetkým na operačnom stredisku MsP. Práve títo príslušníci 
riadia hliadkujúcich príslušníkov v teréne. Počúvajú problémy občanov mesta, posielajú 
hliadky na inkriminované miesta, prípadne im podávajú potrebné informácie, privolávajú 
zdravotnícku pomoc, požiarnikov a pod. 
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 15/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 14 - 
,,Návrh Doplnku č. 4 k VZN mesta Prievidza č. 70/2003 o určení výšky platieb  

za poskytované sociálne služby v DD – DPD v Prievidzi“ 
 

Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD – DPD, informoval, že Všeobecne záväzné nariadenie 
č. 70/2003 o určení výšky platieb za poskytované sociálne služby v Domove dôchodcov a 
Domove penzióne pre dôchodcov v Prievidzi, vychádzalo z cien potravín, ceny elektrickej 
energie a ostatných prevádzkových nákladov aktuálnych pre rok 2003. V dôsledku nárastu 
cien potravín, ceny elektrickej energie a ceny vody dochádza k zvyšovaniu nákladov na 
prípravu stravy a poskytovanie služieb pre obyvateľov Domova penziónu pre dôchodcov a 
Domov dôchodcov v Prievidzi a z toho dôvodu je potrebné platby za poskytovanie 
stravovania a zaopatrenia pre obyvateľov upraviť nasledovne: 
1. Stravná jednotka pre občana, ktorému sa poskytuje starostlivosť formou celoročného  
pobytu, s počtom odoberaných jedál zodpovedajúcim celodennému stravovaniu, pri 
poskytovaní racionálnej a šetriacej stravy je 80,- Sk na deň. Stravná jednotka pre občana, 
ktorému sa poskytuje starostlivosť formou celoročného pobytu, s počtom odoberaných jedál 
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zodpovedajúcim celodennému stravovaniu, pri poskytovaní diabetickej stravy je 85,- Sk na 
deň. 
2.Výdavky na potraviny (suroviny) pri poskytovaní starostlivosti s celoročným pobytom 
s počtom odoberaných jedál zodpovedajúcim celodennému stravovaniu sa zvyšujú o 180,- 
Sk na kalendárny rok na občana na prilepšenie stravy počas sviatkov. 
3.Pri stravovaní občanov na rekreačných pobytoch, zájazdoch a na športových hrách, ktorým 
sa poskytuje starostlivosť v DD-DPD, sa určuje  stravná jednotka do výšky 120,- Sk na deň 
na občana. Pri odbere stravy od iných právnických alebo fyzických osôb sa zvyšuje o 50,- Sk 
na deň na občana. 
Výška úhrady za zaopatrenie je pri poskytovaní celoročnej starostlivosti na deň na občana: 
Pri nepriaznivom zdravotnom stave občana, v dôsledku ktorého potrebuje pomoc inej osoby 
pribežných úkonoch osobnej hygieny vrátane holenia, pomoc pri obliekaní a vyzliekaní alebo 
pri čiastočnej bezvládnosti          35,- Sk  
Pri nepriaznivom zdravotnom stave občana, v dôsledku ktorého potrebuje okrem pomoci 
uvedenej v bode 1 pomoc inej osoby pri presune na vozík, na lôžko a pomoc pri použití WC 
alebo  pri prevažnej bezvládnosti občana     47,- Sk  
Pri nepriaznivom zdravotnom stave občana, v dôsledku ktorého potrebuje pomoc inej osoby 
na zabezpečenie nevyhnutných životných úkonov a je spravidla odkázaný na pobyt na lôžku 
alebo pri úplnej bezvládnosti občana     60,- Sk . 
Výška úhrady za zaopatrenie je pre ostatných občanov v časti Domova penziónu pre 
dôchodcov pri starostlivosti, ktorá sa poskytuje celoročne 20,- Sk na deň na občana. 
Výška úhrady za zaopatrenie je pre ostatných občanov v časti Domova dôchodcov 25,-Sk na 
deň na občana. 
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 16/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 

- k bodu 15 - 
,,Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 7. 12. /2006“ 

 
 PhDr. Tatiana Poliaková, vedúca odboru starostlivosti o občana, uviedla, že v druhom 
polroku 2008 bolo pridelených 18 bytov a z toho: 
- zo starej výstavby        3 
- z novej výstavby      15 
Ciglianska cesta I. 2642 (dvojizbové byty)     8 
Ciglianska cesta I. 2668 (dvojizbové a trojizbové byty)   5 
Ciglianska cesta9A (jednoizbové pavlačové byty)    1 
Ul. M. Hodžu (dvojizbové a trojizbové byty)     1 
 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ uznesenie č. 17/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za 
 
 

- k bodu 16 - 
,,Žiadosti o odpredaj nehnuteľného majetku“ 

 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o výsledku aukcie, 

vyhlásenej primátorom mesta na odpredaj objektu bývalej VS-14 na Ul. Žarnova v Prievidzi, 
súp. č. 30820 s pozemkom pod objektom, parc.č. 5074/2, v zmysle uznesenia MsZ č. 325/06 
zo dňa 22.08.2006. Aukcia sa uskutočnila dňa 20.12.2006 a jej víťazom sa stal  Vlado 
Bartulovič, bytom Prievidza, ktorý nehnuteľnosti získal za cenu 1 400 000,- Sk.  
 K predloženej informácii prijalo MsZ uznesenie č. 18/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za  
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Ďalej Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predniesla informáciu 
o výsledku verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy na prevod   
nehnuteľnosti,  vyhlásenej  mestom Prievidza  dňa 08.01.2007, a uviedla, že v zmysle 
uznesenia MsR č. 18/07 zo dňa 23.01.2007 sa víťazom verejnej obchodnej súťaže stali Ján 
Árva a manželka, bytom  Prievidza, Dúbravská ul. č. 23/3, ktorí predložili návrh na uzavretie 
kúpnej zmluvy na časť pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5400/42 vo výmere podľa 
skutočného zamerania geometrickým plánom s kúpnou cenou 305,- Sk/m2, s termínom 
zaplatenia kúpnej ceny pri podpise kúpnej zmluvy, s účelom využitia na výstavbu rodinného 
domu so zriadením bezodplatného vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí na 
predávanom pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby a opravy v prospech správcov 
inžinierskych sietí.     
 K prerokovanej informácii prijalo MsZ uznesenie č. 19/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

Následne Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila na 
prerokovanie 24 žiadostí o odpredaj nehnuteľností, a to: 

 
Žiadosť spoločnosti SLOTRACO, s. r. o., so sídlom v Bojniciach, Kolonáda 944, o kúpu 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza - objektu na Nábr. sv. Cyrila, súpisné č. I.357 (bývalá VS č. 6) 
a pozemku pod objektom, parc. č. 1860 vo výmere 292 m2 a časti pozemku, z parc. č. 
1859/1 v šírke 3 metre po celom obvode objektu, za účelom zriadenia sídla spoločnosti. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 20/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 24 poslancov proti 

 
Žiadosť Ing. Dušana Pecháča, bytom Veľké Ripňany, Nová ul. č. 536/408, o kúpu 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza - objektu na Nábr. sv. Cyrila, súpisné č. I.357 (bývalá VS č. 6) 
a pozemku pod objektom, parc. č. 1860 vo výmere 292 m2, za účelom zriadenia 
fotografického ateliéru. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 21/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť Jozefa Baláža, bytom Prievidza, Ul. J. Fándlyho č. 7/3, o kúpu nehnuteľností v k. ú. 
Prievidza - objektu na Nábr. sv. Cyrila, súpisné č. I.357 (bývalá VS č. 6) a pozemku pod 
objektom, parc. č. 1860 vo výmere 292 m2, za účelom zriadenia jazykovej školy pre deti 
s výučbou anglického jazyka. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 22/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti, 6 poslancov sa zdržalo 
 
Predchádzajúce tri žiadosti boli zamietnuté, nakoľko pôvodný majiteľ SMMP, s. r. o., 
Prievidza, chce tieto priestory využívať na uskladňovanie vecí vyprataných z bytov po 
neplatičoch. 
 
Žiadosť Daniely Dudášovej, bytom Prievidza, Šulekova ul. č. 11/8, o kúpu nehnuteľností 
v k. ú. Prievidza - objektu na Dlhej ul., súpisné č. I.602 (bývalá VS č. 7) a pozemku pod 
objektom, parc. č. 1847 vo výmere 263 m2, za účelom využitia pre obchod a služby, príp. na 
reštauračné zariadenie. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 23/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť Ing. Jaroslava Holeca a manž. Emílie, bytom Bojnice, Hečkova ul. č. 19, o  kúpu    
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 1273/4 vo výmere 9 m2, zameraného geometrickým 
plánom č. 347/2006,  ktorý bude súčasťou dvora. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 24/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 



 15

Žiadosť Ladislava Krátkeho – Zvarmat, Banícka ul. č. 171/12/7, Prievidza, o možnosť 
úhrady kúpnej ceny za nehnuteľnosti schválené na odpredaj uznesením MsZ č. 315/06 dňa 
22.08.2006, formou splátkového kalendára na obdobie štyroch rokov s tým, že 1. splátka vo 
výške 700 000,- Sk bude uhradená pri podpise kúpnej zmluvy. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 25/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Ing. Karla Čuku, bytom Prievidza, Ul. J. Palárika č. 19/13, o odklad uzatvorenia 
kúpnej zmluvy na nehnuteľnosti,  schválené na odpredaj uznesením MsZ č. 13/06 dňa 
21.02.2006 z dôvodu doriešenia inžinierskych sieti, t. j. ich vytýčenia a zamerania. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 26/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Spoločnú žiadosť nájomníkov nebytových priestorov objektu na Ul. M. Mišíka č. 40, Prievidza 
o prerokovanie ich žiadostí:  
a) žiadosť Mariána  Beňačku – BenSed, bytom Prievidza, Dúbravská ul. č. 13/1 o kúpu 
nebytových priestorov v objekte na Ul. M. Mišíka č. 40, Prievidza, súpisné č. I.412, ktoré  
žiadateľ užíva na základe nájomnej zmluvy a spoluvlastníckeho podielu na pozemku pod 
objektom  parc. č. 2055, v celkovej výmere 744 m2, za účelom prevádzkovania brašnárstva, 
galantérie a skladu,   

b) žiadosť  Ladislava Vaska - SKLONA, bytom Prievidza, Na karasiny č. 69/3 o kúpu 
nebytových  priestorov v objekte na Ul. M. Mišíka č. 40, Prievidza, súpisné č. I.412, ktoré  
žiadateľ užíva na základe nájomnej zmluvy a spoluvlastníckeho podielu na pozemku pod 
objektom  parc. č. 2055, v celkovej výmere 744 m2, za účelom prevádzkovania sklenárskych 
služieb,  

c) žiadosť Róberta Cibulu, bytom Prievidza, Ul. Š. Králika č. 16/1 o kúpu nebytových 
priestorov v objekte  na Ul. M. Mišíka č. 40, Prievidza, súpisné č. I.412,  ktoré  žiadateľ užíva  
na základe nájomnej zmluvy a spoluvlastníckeho podielu na  pozemku pod objektom parc. č. 
2055, v celkovej výmere 744 m2, za účelom prevádzkovania chránenej dielne – masážneho 
salónu,  

d) žiadosť Katky Nechalovej, bytom Prievidza, Ul. K. Novackého č. 4/109 o kúpu  
nebytových priestorov v objekte na Ul. M. Mišíka č. 40,  Prievidza, súpisné č. I.412, ktoré  
žiadateľka užíva na základe nájomnej zmluvy a spoluvlastníckeho podielu na  pozemku pod 
objektom  parc. č. 2055, v celkovej výmere 744 m2, za účelom prevádzkovania krajčírstva, 

e) žiadosť Ivana Králika – IKRA, bytom Prievidza, Hrnčiarska ul. č. 10  o kúpu nebytových  
priestorov  v objekte  na Ul. M. Mišíka č. 40, Prievidza, súpisné č. I.412, ktoré žiadateľ užíva  
na základe nájomnej zmluvy a spoluvlastníckeho podielu na  pozemku pod objektom,  parc. 
č. 2055,  v celkovej  výmere 744 m2,  za účelom prevádzkovania chemickej rýchločistiarne. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 27/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť JUDr. Jána Lacka, bytom Kanianka, Bojnická cesta č. 28/5, o kúpu objektu v k. ú. 
Prievidza, súpisné č. I. 412 na Ul. M. Mišíka v Prievidzi, spolu s pozemkom pod objektom, 
parc. č. 2055 v celosti vo výmere 744 m2, za účelom realizácie nadstavby samostatných 
administratívnych priestorov v zmysle Zmluvy o zriadení vecného bremena zo dňa 
05.06.2002, pričom v prípade záujmu súčasných nájomcov zachová existujúce prevádzky. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 28/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1poslanec za, 23 poslancov, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť  Františka Hrica,  bytom Pravenec č. 193, o  kúpu pozemku v k. ú. Prievidza, parc. 
č. 415/15 vo výmere 42 m2, zameraného geometrickým plánom č. 287/2006,  za účelom 
využitia na prístupovú cestu k bytovému domu na parc. č. 414/1 a 414/2, ktorého je 
spoluvlastníkom. 
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 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 29/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť  Ing. Milana Rusňáka a manž.,  bytom Prievidza, Priechodná ul. č. 2, o  kúpu 
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 415/16 vo výmere 38 m2, zameraného geometrickým 
plánom č. 287/2006,  za účelom využitia na prístupovú cestu k bytovému domu na parc. č. 
414/1 a 414/2, ktorého sú spoluvlastníkmi. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 30/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť  Ing. Štefana Nika a manž.,  bytom Prievidza, Uhlištná ul. č. 605/1, o  kúpu 
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 415/17 vo výmere 78 m2, zameraného geometrickým 
plánom č. 287/2006,  za účelom využitia na prístupovú cestu k bytovému domu na parc. č. 
414/3, ktorého sú spoluvlastníkmi. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 31/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Františka Hrica, bytom Pravenec č. 193, Ing. Štefana Nika a manž., bytom 
Prievidza, Uhlištná 605/1,Ing. Milana  Rusňáka a manž., bytom Prievidza, Priechodná 2, 
o kúpu pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 415/14 vo výmere 243 m2 zameraného 
geometrickým  plánom č. 287/2006 za účelom využitia na  prístupovú komunikáciu k  
bytovému domu na parc. č. 414/1, 414/2 a  414/3, ktorého sú spoluvlastníkmi. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 32/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť COOP JEDNOTA PRIEVIDZA, spotrebné družstvo,  so sídlom v Prievidzi, Ul. A. 
Hlinku I. 437  o kúpu časti  pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 5066/1 vo výmere približne 
50 m2 za účelom zriadenia prístupu na  zásobovanie predajne v obytnom dome na parc.č. 
5065/1. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 33/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 
 
Žiadosť COOP JEDNOTA PRIEVIDZA, spotrebné družstvo, so sídlom v Prievidzi, Ul. A. 
Hlinku I. 437 o kúpu spoluvlastníckeho podielu pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 5065/1 
pod podstavanou a predstavanou časťou obytného domu na Ul. J. M. Hurbana, v ktorom 
vlastnia nebytové priestory – predajňu potravín. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 34/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť  Ing. Eriky Hlásnej, bytom Prievidza, Ul. I. Krasku 39 o kúpu pozemku v k. ú.  
Prievidza, parc. č. 4854 vo výmere 48 m2 za účelom majetkovoprávneho vyporiadania 
pozemku, ktorý užíva ako záhradku. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 35/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
   
Žiadosť  Ing. Júlie Urbančokovej,  bytom Prievidza, Ul. I. Krasku 37 o  kúpu  pozemku 
v  k. ú.  Prievidza,   parc. č. 4853 vo výmere 64 m2 za účelom  majetkovoprávneho            
vyporiadania pozemku, ktorý užíva ako záhradku. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 36/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Mariána Gábora a manž., bytom Prievidza, Ul. J. Gramantíka č. 1 o kúpu 
nehnuteľnosti, časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 3029/1 vo výmere približne 20 m2  
za účelom  výstavby  dvojgaráže. 
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 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 37/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov proti 
 
Žiadosť Dany Kodajovej, bytom  Kocúrany č. 49 o možnosť úhrady kúpnej ceny  za 
nehnuteľnosť - pozemok  v k.ú. Prievidza, schválený na odpredaj uznesením  MsZ č. 457/06 
zo dňa 24.10.2006 formou splátkového kalendára na obdobie piatich rokov. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo Msz uznesenie č. 38/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Mgr. Evy  Kodajovej, bytom  Bratislava, Námestie hraničiarov č. 2450/19: 
a) o možnosť úhrady kúpnej ceny  vo výške  155 100,– Sk za nehnuteľnosť, pozemok  

v k.ú. Prievidza, schválený na odpredaj uznesením  MsZ č. 127/06 zo dňa 25.04.2006, 
formou splátkového kalendára na obdobie piatich rokov,  

b) o odklad uzatvorenia kúpnej zmluvy do doby prípadného schválenia splátkového 
kalendára. 

K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 39/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec proti, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Jozefa Fungáča a manž., bytom Prievidza, Ul. 1.mája 42, o zníženie kúpnej ceny 
pozemkov v k. ú. Hradec, parc. č. 48/1 vo výmere 78 m2 a parc. č. 48/4 vo  výmere 183 m2, 
schválených na odpredaj uznesením MsZ č. 465/06 zo dňa 24.10.2006 za cenu  82,50 Sk/ 
m2, a to na 1,- Sk/ m2. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 40/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 23 poslancov proti 
 
 

- k bodu 18 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 – Majetkové vyporiadanie nehnuteľností 

JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila návrh na zriadenie vecného 
bremena práva prechodu pešo a prejazdu motorovými vozidlami cez nehnuteľnosti vo 
vlastníctve mesta Prievidza po jestvujúcej prístupovej komunikácii v Priemyselnej zóne 
Prievidza Západ v rozsahu podľa geometrického plánu č. A 422/2006  v prospech 
spoločnosti Prievidza Invest, s.r.o., Prievidza, investorov v Priemyselnej zóne Prievidza 
Západ a v prospech tretích osôb. 
 K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 41/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Branislava Klopana, Na Karasiny 69/8,   Prievidza, vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza  parc. č. 6492, parc. č. 6493 a parc. č. 6494 o zriadenie vecného bremena - práva 
uloženia inžinierskych sietí (plynovej prípojky k rodinnému domu) a trvalého prístupu k nim 
za účelom  údržby, opravy a rekonštrukcie  v rozsahu podľa  geometrického plánu cez 
nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza parc. č. 6361/1 a parc. č. 6360/1, ktoré sú vo vlastníctve 
mesta Prievidza a to pretlakom pod miestnu komunikáciu. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 42/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Antona Páleša a Anny Pálešovej, Bôrová ul. č. 32, Prievidza, vlastníkov 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza  parc. č. 5400/24 o zriadenie vecného bremena - práva 
uloženia inžinierskych sietí (kanalizačnej prípojky k čerpacej stanici LPG) a trvalého prístupu 
k nim za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie v rozsahu podľa geometrického plánu cez 
nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza parc. č  5400/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza,   
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 43/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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Žiadosť Ing. Martina Ugróczyho, o zámenu pozemkov v k. ú. Prievidza PK parc. č. 8122/5 
vo výmere asi 766 m2 a PK parc. č. 8124/47 vo výmere asi 282 m2, ktoré sú v jeho 
vlastníctve v podiele 1/2 (t.j. asi 524 m2)  a  ktoré mesto Prievidza potrebuje na vybudovanie 
prístupovej komunikácie k Priemyselnej zóne za časť pozemku vo vlastníctve mesta 
Prievidza parc. č. 5400/1 (pôvodné PK parc. č. 3870 a PK parc. č. 3871) v k. ú. Prievidza 
podľa zamerania geometrickým plánom. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 44/07, ktoré  tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Marty Belkovej a Jána Píša, ktorí vlastnia pozemok v k. ú. Prievidza parc. č. 1708 
vo výmere 140 m2  v  podiele 2/8, čo predstavuje 35 m2 (cesta na Púšť) o zámenu časti tejto 
nehnuteľnosti  za časť pozemku  v k. ú. Prievidza parc. č. 370 vo vlastníctve mesta Prievidza 
vo výmere 26 m2,  pričom rozdiel  9 m2  vo výmere zamieňaných nehnuteľností zaplatí mesto 
Prievidza Jánovi Píšovi v sume 250,- Sk/m2. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 45/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Ponuku Kataríny Leitmanovej a 20 dedičov po Jakubovi Hrdom, ktorí vlastnia pozemok 
v k. ú. Prievidza PK parc. č. 1613 vo výmere 917 m2  na predaj celej výmery pozemku 
namiesto požadovaných 515 m2, ktoré potrebuje mesto Prievidza pod cestu na Púšť, za 
navrhovanú cenu 250,- Sk/m2. 
 K prerokovanej ponuke prijalo MsZ uznesenie č. 46/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Návrh na majetkovoprávne vyporiadanie časti nehnuteľnosti  v  k. ú. Prievidza parc. č. 
6958/1 vo výmere podľa zamerania geometrickým plánom a prevod nehnuteľnosti do 
vlastníctva  mesta Prievidza za účelom vybudovania parkoviska v lokalite Prievidza Nové 
mesto (Ul. M. Rázusa);   
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 47/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Ing. Richarda Pauera, bytom Košice, o majetkovoprávne vyporiadanie 
nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 2141/2 vo výmere 170 m2, ktorá je vo vlastníctve 
mesta Prievidza ako časť miestnej komunikácie, bola vytvorená z pôvodnej PK parc .č. 
308/11 vo vlastníctve právnej predchodkyne Ing. Richarda Pauera a v roku 1961 bola 
vyvlastnená Čsl. štátom, a  to vyporiadanie formou pridelenia náhradného pozemku - časť  
parc. č. 2570/5 vo vlastníctve mesta Prievidza vo výmere približne 510 m2 podľa zamerania 
geometrickým plánom. MsZ schválilo majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza parc. č. 2141/2 vo výmere 170 m2 vo vlastníctve mesta Prievidza formou prevodu 
náhradného pozemku - časť  parc.č. 2570/5 vo výmere približne 510 m2 podľa zamerania 
geometrickým plánom, za  cenu 1,- Sk, pre Ing. Richarda Pauera, bytom Košice.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal JUDr. Evu Bogdanovú, právničku MsÚ, 
o vysvetlenie z akého dôvodu sa nehnuteľnosť majetkovoprávne vyporiadala za cenu 1 Sk. 
JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, uviedla, že pozemok ako PK parc. č. 308/11 záhrada 
vo výmere 959 m2 bol vo vlastníctve matky p. Pauera Márii Pauerovej, rod. Zimáni. Ide 
o lokalitu v centre mesta oproti Okresnému súdu v Prievidzi.  Rozhodnutím č. výst. 3451/61-
574 zo dňa 21.11.1961, ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 23.2.1962, bola Márii Pauerovej 
celá záhrada vo výmere 959 m2 vyvlastnená Odborom výstavby MsNV v Prievidzi pre Čsl. 
štát. Asi v roku 1998 (žiadosťou bez dátumu) požiadal p. Pauer o vrátenie tohto pozemku. 
V tejto veci bol vyhotovený GP a parcela bola  zameraná z čoho bolo zistené, že užívame 
časť parcely pod cestou vo výmere 170 m2.  Delimitačným protokolom zo dňa 30.1.2002 sme 
si dali záznamom časť predmetnej parcely zapísať na LV 1 ako novovytvorenú parc. č. 
2142/2 vo výmere 170 m2 – miestna komunikácia. Zvyšok pôvodnej parcely  sme nemohli 
delimitovať ani zapísať na LV 1, pretože sme zistili že ešte v roku 1995 podľa rozsudku súdu 
bol tento zvyšok pričlenený k parc. č. 2139 a táto bola zapísaná na LV Rehoľa Piaristov na 
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Slovensku. Pretože sme boli presvedčení, že Rehoľa Piaristov má zvyšok tejto parcely 
neoprávnene, podali sme na kataster reklamáciu dňa 18.11.2002 a keďže nám nevyhoveli, 
podali sme opätovnú reklamáciu dňa 21.7.2003, ktorú taktiež zamietli. Medzitým sme však 
mnohokrát komunikovali s p. Pauerom či už telefonicky alebo osobne na úrovni primátorov 
a vysvetľovali sme mu, že časť pozemku po jeho matke pod komunikáciou mu vydať 
nemôžeme, pretože takéto pozemky sa zo zákona nevydávajú a o vydanie zvyšku sa musí 
obrátiť na Rehoľu Piaristov, ktorá  má tento zvyšok na LV (nehnuteľnosť vydáva zo zákona 
vždy ten subjekt, ktorý nehnuteľnosť „drží“). Pán Pauer sa nakoniec dohodol s Rehoľou 
Piaristov a časť pozemku si od nich kúpil za 1,- Sk. Zostalo nevyporiadaných 170 m2 pod 
miestnou komunikáciou, ktoré nebolo možné vydať a ktoré sú zapísané na LV 1 – mesto 
Prievidza. Keďže táto časť nebola využitá na účel, na ktorý bola vyvlastnená – na zriadenie 
rekreačnej zelene v strede mesta, ale bola zabratá pod miestnu komunikáciu, schválilo 
mestské zastupiteľstvo majetkovopráve vyporiadanie. Keďže nebolo možné pozemok vydať 
– je pod miestnou komunikáciou, ani nebolo možné vykonať zámenu za iný mestský 
pozemok – predmetných 170 m2 je zapísaných na LV mesta, schválilo mestské 
zastupiteľstvo formu pridelenia náhradného pozemku  za 1,- Sk vo výmere  asi 3x väčšej 
(510 m2) v lokalite, ktorá už nie je v centre mesta, ale v širšom centre sídlisk, kde podľa 
interného cenníka má takýto pozemok menšiu hodnotu.  
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 48/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 17 - 
,,Diskusia pre občanov“ 

 
 Do diskusie pre občanov sa prihlásil Juraj Balcár, zástupca Mladého parlamentu, 
a informoval o plánovanej činnosti Mladého parlamentu v roku 2007. Ďalej uviedol, že ešte 
v decembri 2006 členovia Mladého parlamentu z obvodu Kopanice, Necpaly a Píly pripravili 
niekoľko námetov čo treba na týchto VO urobiť. Členovia z Necpál, sídliska Píly svoje návrhy 
už predložili na verejnom zhromaždení s občanmi. V pondelok 05. 03. 2007 vystúpia so 
svojimi námetmi členovia Mladého parlamentu z obvodu Kopanice na verejnom zhromaždení 
Na poslednom stretnutí Mladého parlamentu sa jeho členovia dohodli na návrhoch na 
spoluprácu s poslancami VVO. Následne Juraj Balcár, ako zástupca Mladého parlamentu 
predložil nasledovnú ppžiadavku: 
- spolupracovanie jedného poslanca z VVO s kolektívmi z Mladého parlamentu a podľa 
svojich časových možností sa zúčastňoval stretnutí, ktoré parlament máva podľa obvodu 
vždy  posledný týždeň v mesiaci. Pozvánky budú poslancom VVO doručované 
prostredníctvom ich poslaneckých schránok na MsÚ v Prievidzi. V mesiaci marec sú 
stretnutia naplánované na 13. týždeň roku 2007 vždy o 16. 00 hod., a to takto: 
Pondelok na ZŠ Il. Šafátika     VVO č. III 
Utorok CVČ S. Chalupku 10     VVO č. II 
Streda CVČ Novackého 14     VVO č. IV 
Piatok ZŠ Malonecpalská     VVO č. I – časť. 
Druhá časť VVO č. I by mala mať stretnutie vo štvrtok približne v čase od 13,30 hod., na ZŠ 
Ul. Rastislavova. Na stretnutí Mladého parlamentu, ktoré sa konalo 21. 02. 2007, začali jeho 
členovia plánovať jarné stretnutia mladých občanov mesta Prievidza s primátorom 
a poslancami MsZ a tiež stretnutie pri príležitosti 10. výročia vzniku Mladého parlamentu. 
Jarné stretnutie s pánom primátorom je naplánované na 11. apríla 2007. V závere zástupca 
Mladého parlamentu dodal, že členovia Mladého parlamentu chcú bližšie spolupracovať 
s jednotlivými poslaneckými výbormi pri príprave námetov na úpravu sídlisk v meste 
Prievidza. 
 
 Ďalej sa do diskusie prihlásil Kazimír Ľudík, člen BOX klubu Mestskej polície 
Prievidza, a poďakoval primátorovi mesta, poslancom MsZ, zástupcom mesta a náčelníkovi 
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MsP Prievidza za podporu a požiadal o poskytnutie finančných prostriedkov na podporu 
klubu a jeho činnosť. Ku Kazimírovi Ľudíkovi a pripojil aj Tomáš Píš, boxer za MsZ, a tiež  
Požiadal o podporu pri schvaľovaní poskytnutia finančných prostriedkov pre BOX klub 
Mestská polícia Prievidza. 
 
 

- k bodu18 - 
,,Rôzne“ 

 
Bod č. 2 – Voľba mandátovej a volebnej komisie 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil návrh na zvolenie mandátovej a volebnej 
komisie, nakoľko v ďalšom bode sa bude tajnou voľbou voliť 9. člen MsR. Ako členov 
mandátovej komisie primátor mesta navrhol Zuzanu Belanovú za predsedníčku, Margitu 
Haťapkovú a MUDr. Gabriela Šimka, MPH, za členov. 
 K predloženému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 49/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Následne primátor mesta predložil návrh na zloženie volebnej komisie, a to: 
Mgr. Katarína Bubnášová – predsedníčka, 
Michal Dobiaš – člen, 
Gabriel Čauder – člen. 
 K predloženému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 50/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:25 poslancov za 
 

Bod č. 3 – Tajná voľba 9-teho člena MsR 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že z dôvodu, že sa pani Eva Tomanová 
nezúčastnila ustanovujúceho MsZ konaného 22. 12. 2006 nemohla zložiť sľub poslanca MsZ 
a tiež nemohla byť volená tajnou voľbou za členku MsR. Keďže sľub poslanca MsZ zložila 
Eva Tomanová v úvode tohto zasadnutia, v tomto bode rokovania sa môže pristúpiť k jej 
zvoleniu za členku MsR. Ďalej primátor mesta upozornil, že v zmysle Rokovacieho poriadku 
MsZ sa pri obsadzovaní funkcie členov MsR hlasuje tajne. 
 Mgr. Katarína Bubnášová, predsedníčka volebnej komisie, oboznámila poslancov 
MsZ o spôsobe tajného hlasovania. Volebná komisia rozdala hlasovacie lístky na voľbu 
členky MsR. Po ich rozdaní poslanci MsZ vyznačili svoju voľbu a hlasovací lístok vhodili do 
vopred pripravenej a uzamknutej urny. Po ukončení aktu tajného hlasovania sa volebná 
komisia odobrala do miestnosti mimo rokovacej sály, kde jej členovia spočítali hlasy. Po ich 
sčítaní Mgr. Katarína Bubnášová, predsedníčka volebnej komisie, prečítala Správu volebnej 
komisie z tajných volieb člena Mestskej rady v Prievidzi a konštatoval, že počet rozdaných 
lístkov bol 26, z toho odovzdaných hlasovacích lístkov bolo 26 a počet platných hlasovacích 
lístkov  bol 26. Na základe spočítaných hlasovacích lístkov boli dosiahnuté nasledovné 
výsledky: 
Kandidát  Eva Tomanová získala 25 hlasov za a 1 hlas proti. V zmysle Rokovacieho 
poriadku MsZ bola poslankyňa MsZ Eva Tomanová zvolená za členku Mestskej rady 
v Prievidzi.  

Tajným hlasovaním prijalo MsZ uznesenie č. 51/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:25 poslancov za, 1 poslanec proti 

Ďalej MsZ prijalo uznesenie č. 52/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice a vzalo ním na 
vedomie výsledky tajného hlasovania. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 4 – Zmeny v komisiách MsZ 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že nakoľko p. Eva Tomanová a MUDr. 

Jozef Loja, CSc. nezložili sľub poslanca na ustanovujúcom MsZ dňa 22. 12. 2006 – boli do 
komisií MsZ zvolení za členov z radov neposlancov.  
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Eva Tomanová bola zvolená ako členka z radov neposlancov do komisie 
podnikateľských aktivít a komisie majetkovej. Uznesením č. 587/06 o určení členov komisie 
podnikateľských aktivít  bod IV.  – Mestské zastupiteľstvo poverilo do doby zvolenia 
predsedu komisie podnikateľských aktivít vedením komisie poslanca MsZ  - MUDr. Gabriela 
Šimku, MPH. Eva Tomanová na dnešnom rokovaní zložila sľub poslanca MsZ a z toho 
dôvodu predložil primátor mesta návrh na zvolenie p. Evy Tomanovej za predsedníčku 
komisie podnikateľských aktivít.  
 K predloženému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 53/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 3 poslanci sa zdržali 
 

Ďalej primátor mesta informoval, že Eva Tomanová bola zvolená do komisie 
majetkovej – ako členka z radov neposlancov.  Je potrebné schváliť zmenu uznesenia a pani 
poslankyňu zaradiť medzi členov komisie z radov poslancov.  
 K predloženému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 54/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:23 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 

 
Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že MUDr. Jozef Loja, CSc. bol 

zvolený ako člen z radov neposlancov do komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej, a komisie 
ochrany verejného poriadku. Uznesením č. 596/06 o určení členov komisie sociálnej, 
zdravotnej a bytovej  bod IV.  – Mestské zastupiteľstvo poverilo do doby zvolenia predsedu 
komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej vedením komisie poslanca MsZ  - MUDr. Jaroslava 
Cigaňáka, PhD. MUDr. Jozef Loja, CSc. na dnešnom rokovaní zložil sľub poslanca MsZ  
a predložil návrh na zvolenie MUDr. Jozefa Loju, CSc. za predsedu komisie sociálnej, 
zdravotnej a bytovej. 
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 55/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

MUDr. Jozef Loja, CSc. bol tiež zvolený do komisie ochrany verejného poriadku ako 
člen z radov neposlancov. Je potrebné schváliť zmenu uznesenia a pána poslanca zaradiť 
medzi členov komisie z radov poslancov.  
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 56/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta predložil návrh na zmenu komisie 
a uviedol, že sa vzdáva členstva v komisii obchodu a služieb z dôvodu pracovnej vyťaženosti 
a navrhol na zvolenie za člena komisie obchodu a služieb Gabriela Čaudera, poslanca MsZ. 
  K návrhu Ing. Milana Dérera prijalo MsZ uznesenie č. 57/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
 RNDr. Alena Mečiarová, predsedníčka komisie životného prostredia, predložila MsZ 
požiadavku na doplnenie komisie o nového člena, a to Ing. Katarínu Henželovú z radov 
neposlancov. 
 K predloženému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 58/07 ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 Ďalej Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predniesol návrh na zmeny v komisii 
regionálneho rozvoja, v komisii športu a v dopravnej komisii, a to: 
Zvolenie Ing. Jozefa Polereckého za člena komisie regionálneho rozvoja a zdanie sa 
členstva Petra Valacha v komisii regionálneho rozvoja. A tiež navrhol, aby sa Peter Valach 
stal členom komisie športu a dopravnej komisie.  
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K návrhu ohľadom komisie regionálneho rozvoja prijalo MsZ uznesenie č. 59/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice.  
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 

 
K návrhu ohľadom zmeny členstva v komisii športu a dopravnej komisii prijalo MsZ 

uznesenie č. 60/07 a uznesenie č. 61/07, ktoré tvoria prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 
         23 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 
 

Bod č. 5 – Informácia o bytovej politike v SR pri výstavbe nájomných bytov 
 Ing. Igor Detko, projektový manažér mesta, informoval oVýnose Ministerstva výstavby 
a regionálneho rozvoja č. V1/2006 o poskytovaní dotácií na rozvoj bývania. Uviedol, že 
mesto Prievidza má vytvorené Informačné memorandum na výstavbu bytov v meste 
Prievidza a v rámci memoranda je MsZ schválených 9 spoločností so záujmom o výstavbu 
bytov. Mesto Prievidza má záujem o získavanie nájomných bytov, z toho dôvodu potrebuje 
získať finančné prostriedky na kúpu bytov.  
Dotáciu na rozvoj bývania v zmysle Výnosu Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja je 
možné poskytnúť na :   Obstarávanie nájomných bytov, 

Výstavbu technickej vybavenosti, 
Odstraňovanie systémových porúch. 

Z pohľadu mesta Prievidza je najzaujímavejšia dotácia na obstarávanie nájomných bytov 
a výstavbu technickej vybavenosti. Dotácia na obstarávanie nájomných bytov je určená pre 
nájomné byty prenajaté nájomcom s max. 3 násobkom životného minima alebo mladým 
rodinám do 35 rokov. Pre mesto Prievidza by bolo vhodné obstarávanie bytov s nižším 
štandardom. Sú to byty, ktorých povrchová úprava vnútorných stien a stropu bytu 
v prevedení omietka s maľbou a olejovým náterom okolo umývadla, povrchová úprava 
podláh bytu minimálne v prevedení cementových poterov, možnosť napojenia na prívod 
pitnej vody s technickou možnosťou inštalovania zariadenia na varenie, prípravu teplej vody, 
možnosť  inštalovania na osobnú hygienu, možnosť odvedenia odpadových vôd a technickou 
možnosťou inštalovania splachovacej toalety, technická možnosť inštalovania vykurovacích 
telies na lokálne vykurovanie obytných miestností. Tieto byty budú prenajímané a každý 
nájomca si ich bude môcť upravovať a zariaďovať podľa svojich potrieb a možností. Pokaľ by 
nájomca mal záujem, aby mu prenajímateľ (mesto Prievidza) zariadil byt v bežnom 
štandarde, bude možné vyhovieť jeho požiadavke, ale každá ďalšia investícia mesta do 
prenajatého bytu bude zohľadňovaná v nájomnom. Poslanci MsZ odporučili rokovať 
primátorovi mesta Prievidza so subjektami vybranými v zmysle informačného memoranda na 
výstavbu bytov o možnosti odkúpenia bytov do vlastníctva mesta. Ale pod podmienkou, že 
v prípade, ak mesto nezíska dotáciu na obstaranie nájomných bytov, nezaväzuje sa 
k odkúpeniu bytov. 
 V rámci rozpravy sa k prerokovanému bodu vyjadrila Mgr. Eleonóra Porubcová, 
poslankyňa MsZ, podporila návrh prenajímania holobytov – bytov s nižším štandardom. 
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 62/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
Bod č. 6 – Využitie skeletu na Ul. M. Rázusa pre vybudovanie domova dôchodcov 

 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, informoval, že pri kúpe 
skeletu sa rozhodovalo, či skelet kúpiť a zbúrať na náklady mesta, alebo po schválení 
statikom skelet využiť na výstavbu domova dôchodcov. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
dodal, že sa plánovalo  zbúranie skeletu a vybudovanie parku a parkovacích miest pre 
občanov mesta Prievidza. Na odporučenie Ing. arch. Vladimíra Falata, vedúceho odboru 
výstavby a RR, a statika sa skelet ponechal a na základe dobrého statického odporučenia 
bol skelet navrhnutý na vybudovanie domova dôchodcov. 
 Milan Budač a MUDr. Gabriel Šimko, MPH, poslanci MsZ, podporili výstavbu tohto 
objektu. 
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 K prerokovanej informácii prijalo MsZ uznesenie č. 63/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 7 – Obnova miestnych komunikácií 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, uviedol,že mesto Prievidza 
v r. 2006 kompletne obnovilo miestne komunikácie v hodnote približne 12 mil. Sk. Položením 
nového koberca boli obnovené: 
Ul. I. Bajzu, Ul. A. Žarnova, Ul. I. Bukovčana, Dlhá ulica, Ul. Ľ. Ondrejova, Bakalárska ul., 
Šumperská ul., most pri kine Baník, Rastislavova ul., Ul. M. Mišíka, Ul. Š Závodníka, 
Sklenárska ul., Ulica energetikov, Tulipánová ul., Ul. P. J. Šafárika o celej ploche 17 689 m2. 
Okrem toho sa rekonštruuje cesta na Púšť. V roku 2006 boli opravené cesty, ktoré boli 
v najhoršom stave. V každom roku sa plánuje do takýchto opráv investovať 8 mil. Sk. 
V súčasnosti sú vytypované opravy ciest v hodnote cca 25 mil. Sk. Pre rok 2007 sú 
plánované opravy nasledovných komunikácií: 

1. Ciglianska cesta – otoč autobusov 
2. Vápenica – cesta k YAZAKI 
3. Kútovská a Dúbravská ulica (Necpaly) včítane parkovacích plôch 
4. Cesta do Lesoparku s parkoviskom 
5. Ul. Nad Terasami s odstavnými plochami 
6. Železničiarska ulica 
7. Rastislavova ulica 
8. Jaseňová ul. 
9. Ulica Pod horou 
10. Uhlištná ulica 
11. Ul. Š. Závodníka 

V roku 2007 sú plánované i rekonštrukcie chodníkov s vysokým stupňom zaťaženia 
chodcami. Budú to chodníky na Bojnickej ceste, Novej ulici a Dlhej ulici. 
 Ďalej uviedol, že opravy komunikácií v prímestských častiach mesta sú plánované po 
rekonštrukcii kanalizácie. Z tohto dôvodu dôjde k spolufinancovaniu obnovy komunikácií, 
nakoľko by nebolo postačujúce upravenie ciest do pôvodného stavu. MUDr. Jaroslav 
Cigaňák, PhD., poslanec MsZ, požiadal, aby do návrhu opráv bola zahrnutá i rekonštrukcia 
Ul. Š Králika, nakoľko je vo veľmi zlom stave. Prednosta MsÚ dostal za úlohu predložiť na 
najbližšie rokovanie MsZ kalkuláciu na opravu časti cesty Ul. Š. Králika. Mgr. Katarína 
Bubnášová, poslankyňa MsZ, požiadala o farebné odlíšenie chodníkov pre cyklistov v rámci 
rekonštrukcie chodníkov. 
 K prerokovanému bodu programu prijalo MsZ unesenie č. 64/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 8 – Financovanie neštátnych škôl a školských zariadení 
 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, predložil informáciu o financovaní 
neštátnych škôl a školských zariadení, a uviedol, že financovanie sa od 1.1.2007 
uskutočňuje v zmysle zákona č.689/2006 Z.z., ktorý mení a dopĺňa Zákon č.596/2003 Z. z. 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve, kde v jednom paragrafe uvádzajú, že: „ 
Obec poskytuje  na základe žiadosti zriaďovateľa z finančných prostriedkov poukázaných 
podľa osobitného predpisu (zákon č.564/2004 Z.z. o rozpočtovom určení výnosu dane 
z príjmov územnej samospráve..) dotácie na mzdy a prevádzku zriaďovateľovi cirkevného 
školského zariadenia, zriaďovateľovi súkromnej základnej umeleckej školy a zriaďovateľovi 
súkromného školského zariadenia, ktoré sú zriadené na území obce na dieťa alebo žiaka 
do 15 rokov veku ...“. 
Zákon č.689/2006 Z. z. vkladá nové prechodné ustanovenie k Zákonu č.596/2003 Z. z. v § 
39a, ktoré v ods.1 ukladá : „ Obec poskytne na roky 2007 až 2009 zriaďovateľovi podľa §6 
ods.12 písm.b) finančné prostriedky najmenej vo výške 90 % objemu finančných 
prostriedkov vypočítaných podľa osobitného predpisu. 
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Obe nové ustanovenia  nie sú v súlade  s čl. 1 ods. 1 ústavy, nakoľko štát prostredníctvom 
zákona vstúpil do činnosti obce  a uložil jej úlohy – dokonca priamo stanovuje výšku, teda 
koľko vlastných finančných prostriedkov sú obce povinné previesť na neštátne ZUŠ 
a školské zariadenia, ktorých nie sú zriaďovateľmi. Obchádza rozhodovanie zastupiteľstva 
o využití vlastných financií, ako je ustanovené čl. 65 ods.2 ústavy (potreby obce sú dané na 
základe rozhodnutí orgánov obce). Medzi vlastné financie – príjmy patria prostriedky 
poskytnuté podľa zákona č.564/2004 Z. z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov 
územnej samospráve.  
Na území mesta Prievidze má sídlo päť neštátnych škôl a školských zariadení so štyrmi 
zriaďovateľmi.  Zriaďovatelia všetkých piatich neštátnych škôl a školských zariadení  
požiadali mesto Prievidza o poskytnutie dotácie na mzdy a prevádzku pre deti a žiakov do 15 
rokov veku, a to v zmysle §6 ods.12 písm.b) platných zákonov. Mesto Prievidza im na 
základe uznesenia mestskej rady poskytlo bežný transfer na mesiac január 2007. 
Na riešenie nesúladu uvedeného v bode 2 a 3 ministerstvá (podklady z MŠ SR a financie z 
MF SR) reagovali čiastočným riešením situácie mimoriadnou dotáciou, ktorá je asi 
v objeme 40 % požadovanej výšky na krytie potrieb neštátnych škôl a školských zariadení: 
Listom č.MF/010017/2007-442 z 1.2.2007 Ministerstva financií a prílohy č.1 k materiálu 
uznesenia vlády SR č.72/2007 ministerstvo poukázalo nášmu mestu mimoriadnu dotáciu na  
zabezpečenie financovania neštátnych základných umeleckých škôl a neštátnych školských 
zariadení pre troch zriaďovateľov : 
            C21 : Rehoľa piaristov na Slovensku ......................................... 391 000,-Sk 
            S078 : Mgr.Iveta Vránová : XOANA – ŠTÚDIO ..................   .1 294 000,- Sk 
            S106 : Mgr.Vladimír Bálint ................................................... . 1 584 000,- Sk 
                                                                                                             3 269 000,- Sk 
Vo vyššie uvedenej prílohe na mimoriadnu dotáciu pre mesto Prievidza sa nenachádza  
zriaďovateľ S188: Marianna Gatialová Súkromná školská jedáleň pri gymnáziu 
V.B.Nedožerského,  Prievidza   
Zostáva otvorená otázka, z čoho sa má financovať, do prílohy č.1 nezaradené, neštátne 
školské zariadenie. Odbor školstva v Prievidzi sa obrátil o informáciu (list zo dňa 14.2.2007) 
aj na Trenčiansky samosprávny kraj, ktorý by podľa telefonických informácií z MŠ SR, mal 
mať vo svojej databáze uvedené školské zariadenie. Písomná odpoveď do dnešného dňa 
neprišla. 
Žiadosť o usmernenie k financovaniu neštátnych škôl je zaslaná aj na MŠ SR, nakoľko 
z mesačne zasielaných súm z prerozdelenia výnosu dane z príjmov územnej samospráve 
nie je zrejmé navýšenie prídelu z titulu financovania neštátnych škôl a školských zariadení. 
 K prerokovanej informácii prijalo MsZ uznesenie č. 65/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 9. – Žiadosti Rehole piaristov na Slovensku o finančný príspevok 
 PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora mesta, predložil žiadosti piaristov na 
Slovensku, Správy kostola piaristov v Prievidzi o poskytnutie finančných príspevkov. Prvá 
žiadosť sa týkala kofinancovania projektu Ministerstva kultúry  SR „Obnovme si svoj dom“ vo 
výške 20 %, čo predstavuje 1 720 tis. Sk. Celková hodnota prác, ktoré Rehoľa piaristov 
plánuje v roku 2007 realizovať na obnove Piaristického kostola v Prievidzi je 8 600,- tis. Sk. 

PhDr. Ján Lauf k druhej žiadosti Rehole piaristov povedal, že Rehoľa piaristov v roku 
2006 predložila na Ministerstvo kultúry žiadosť o poskytnutie dotácie z programu obnovy 
kultúrnych pamiatok v čiastke  8 074 425,- Sk. Podmienkou bolo mať v čase realizácie 
obnovy 10 % vlastných finančných prostriedkov, čo Rehoľa piaristov spĺňala a preto  obnovu 
kostola začala realizovať. Z  Ministerstva kultúry SR obdržali len 250 tis. Sk na statický 
prieskum stavby. Žiadosti o poskytnutie dotácie napokon Ministerstvo kultúry SR nevyhovelo 
a Reholi piaristov zostáva uhradiť za vykonané práce v roku 2006 sumu vo výške 2 844 510, 
79 Sk. 
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K prerokovaným žiadostiam prijalo MsZ uznesenie č. 66/07 a uznesenie č. 67/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
         25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

Bod č. 10 – Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Prievidza a finančný príspevok 
 PhDr. Ján Lauf, riaditeľ sekretariátu primátora, predložil žiadosť Rímskokatolíckej 
cirkvi, farnosť Prievidza – mesto o poskytnutie finančného príspevku na obnovu fasád 
farského kostola sv. Bartolomeja v Prievidzi vo výške 5 mil. Sk podľa časového 
harmonogramu. V žiadosti uviedli, že podľa projektu Dopravoprojektu, a. s., celkové náklady 
na obnovu fasády sú rozpočtované na 9,7 mil. Sk. Z vlastných zdrojov, milodarov 
a príspevku mesta pokryjú 3,3 mil. Sk, od ostatných sponzorov farnosť získa 1,4 mil. Sk.  
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 68/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

Bod č. 11 – Žiadosť MŠHK Prievidza o finančný príspevok 
 Viliam Ugróczy, metodik školských a mimoškolských aktivít, predložil žiadosť MŠHK 
Prievidza o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 150 tis. Sk na dohranie sezóny 
2006 – 2007 pre družstvá zaradené do ŠHT a hlavne dorastu, ktorý hrá najvyššiu hokejovú 
súťaž. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 69/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie:24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 

Bod č. 12 – Žiadosť HFK Prievidza o finančný príspevok 
 Viliam Ugróczy, metodik školských a mimoškolských aktivít, predložil žiadosť HFK 
Prievidza o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 5 mil. Sk pre športovú činnosť 
futbalového klubu HFK Prievidza na kalendárny rok 2007. 
 Jozef Krško, poslanec MsZ, požiadal o podporu a schválenie poskytnutia finančných 
prostriedkov pre HFK Prievidza. 
MUDr. Jaroslav Cigaňák a Mgr. Eleonóra Porubcová, poslanci MsZ, podporili žiadosť HFK 
a súhlasia s pridelením finančných prostriedkov, nakoľko ide o deti a ich podporu v športe. 
Ing. Mgr. Jozef Kobela, poslanec MsZ, nesúhlasí s poskytnutím finančných prostriedkov v 
požadovanej výške, z dôvodu, aby sa mesto Prievidza nestalo generálnym investorov 
futbalu. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, že taktiež nesúhlasí s poskytnutím takej 
veľkej čiastky. Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, odporučil, aby MsZ schválilo HFK poskytnutie 
určitej časti finančných prostriedkov a vedenie HFK Prievidza vypracuje podklad o iných 
možnostiach získavania finančných prostriedkov pre činnosť HFK Prievidza. Ladislav 
Gelačák, zástupca HFK Prievidza, uviedol, že sa plánuje požiadať podnikateľské subjekty 
sídliace v meste Prievidza o sponzorské dary, poskytnúť im plochy v areáli futbalového 
ihriska na reklamu, atď. Ján Kotian, bývalý prezident HFK, požiadal o schválenie poskytnutia 
finančných prostriedkov na činnosť pre HFK Prievidza. 
Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, navrhla, aby sa HFK poskytla čiastka 2,5 mil. 
Sk, a to 1 mil. na zaplatenie dlhov a 1,5 mil. Sk na financovanie začiatku futbalovej sezóny. 
MUDr. Gabriel Šimko, MPH, navrhol, aby sa pre HFK schválilo 1,5 mil. Sk na začiatok 
sezóny a po predložení vyúčtovania o ich použití, bude HFK pridelená ďalšia časť finančných 
prostriedkov. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 70/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 2 poslanci proti 
 

Bod č. 13 – Žiadosť MsP Prievidza o poskytnutie finančných prostriedkov 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, predložil žiadosť MsP Prievidza o poskytnutie 
finančných prostriedkov vo výške 388 tis. Sk na zakúpenie výstroje na tréning boxu, 
boxerského ringu a na úpravu šatni, spŕch a toaliet pre mužov i ženy. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil schválenie poskytnutia finančných 
prostriedkov pre Box Club MsP Prievidza. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, odporučila 
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zvýšenie požadovanej čiastky pre MsP na 500 tis. Sk a to hlavne z dôvodu rekonštrukcie 
sociálnych zariadení. Michal Dobiáš, poslanec MsZ podporuje žiadosť MsP a tiež podporil 
návrh Heleny Dadíkovej. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 71/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 14 – Žiadosť Slovenského rybárskeho zväzu o finančný príspevok 
Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, predložil žiadosť Slovenského 

rybárskeho zväzu o finančný príspevok vo výške 100 tis. Sk, ktorý bude použitý na nákup 
rybárskych násad pre rybárske revíry, úhradu nákladov spojených s usporiadaním 
rybolovných pretekov a výlov kapra z mestskej fontány v roku 2007. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 72/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Bod č. 15 – Informácia o zmenách vykonaných v spoločnostiach založených mestom – 

UNIPA, spol. s r. o., Prievidza a SMMP, spol. s r. o., Prievidza 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila informáciu o zmenách 
vykonaných v spoločnostiach založených mestom. Konštatovala, že nastala zmena 
v konateľovi spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., Prievidza. Novým konateľom sa stal Ján Kotian. 
Tiež došlo k zmene konateľa spoločnosti SMMP, spol. s r. o., ktorým sa stal Mgr. Jozef 
Topoľský. Ďalej uviedla, že rada pre osobitné záležitosti, poradný orgán primátora mesta, 
zriadený uznesením MsZ č. 602/07 zo dňa 22. 12. 2007,na svojom zasadnutí dňa 30. 01. 
2007 odporučil, aby v spoločnosti  SMMP, spol. s r. o., Prievidza, bola obdobne, ako je tomu 
v spoločnosti UNIPA, spol. s r. o., Prievidza, vytvorená dozorná rada, v ktorej by mesto 
Prievidza malo svojho zástupcu. Ten by bol zároveň predsedom dozornej rady. Mgr. Dagmar 
Jenisová informovala, že v zmysle uvedeného bola na Valnom zhromaždení spoločnosti 
SMMP, spol. s r. o., Prievidza dňa 30. 01. 2007 zriadená trojčlenná dozorná rada, pričom za 
prvých členov boli zvolení: 
Predseda: Teodor Palkovič, 
Člen:       Ladislav Gelačák, 
Člen:       Ing. Ivan Bartoš. 
 V zmysle zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Z. z. v znení neskorších zmien 
a doplnkov do pôsobností MsZ patrí schvaľovať zástupcov mesta do kontrolných orgánov 
mesta, Valné zhromaždenie SMMP, spol. s r. o., preto predkladá návrh, aby Teodor Palkovič 
bol mestským zastupiteľstvom schválený ako zástupca mesta v Dozornej rade spoločnosti 
SMMP, spol. s r. o. Prievidza. 
 K prerokovanej informácii prijalo MsZ uznesenie č. 73/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice a schválilo Teodora Palkoviča ako zástupcu mesta do dozornej rady spoločnosti 
SMMP, spol. s r. o. Prievidza. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti 
 

Bod č. 16 – Informácia o zložení orgánov v n. o. TI-BIC 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila informáciu, že 
v minulosti bolo MsZ schválené založenie neziskového združenia právnických osôb 
Technologický inkubátor – BIC. Zakladateľmi n. o. je mesto Prievidza a spoločnosť BIC, spol. 
s r. o. Pre organizáciu bola MsZ schválená štvorčlenná správna rada. V predchádzajúcom 
volebnom období bol MsZ schválený Ing. Ivan Mečiar  za člena TI – BIC, ktorý bol zvolený 
zároveň za predsedu dozornej rady. Uznesenia MsZ však naplnené neboli, TI-BIC má 
trojčlennú dozornú radu a predsedom sa stal Ing. Ján Bodnár, primátor mesta. Na túto 
skutočnosť sa opomenulo na ustanovujúcom MsZ, kde bol z funkcie odvolaný Ing. Ivan 
Mečiar a zvolený do funkcie predsedu správnej rady Mgr. Ľubomír Vida. Z vyššie uvedeného 
dôvodu bol predložený návrh na zrušenie uzn. MsZ č. 608/06.  
K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 74/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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Bod č. 17 – Návrh na vymenovanie členov správnej rady n. o. Harmónia 
 Mgr. Dagmar Jenirová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, že dňom 22. 12. 2006 
sa skončilo funkčné obdobie členov správnej rady n. o. Harmónia. Na rokovaní MsZ dňa 22. 
12. 2006 bola do funkcie predsedníčky vymenovaná Margita Haťapková. A však na tomto 
zasadnutí neboli zvolení ostatní členovia správnej rady. Z tohto dôvodu vymenovalo MsZ 
PhDr. Tatianu Poliakovú, PhD. a PhDr. Jána Laufa za členov správnej rady n. o. Harmónia.  
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 75/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Bod č. 18 – Návrh na zvýšenie počtu predajných stánkov využívaných 
 pre príležitostné trhy 

 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 
informovala, že predajné stánky budú využívané na Námestí slobody predovšetkým pri 
príležitostných trhoch. Z hľadiska kapacity priestoru na umiestnenie stánkov, uspokojenia 
záujemcov o prezentáciu alebo predaj a tiež rôznorodosti ponúkaného sortimentu by bol v I. 
etape vhodný počet 72 stánkov, čo by bolo zvýšenie počtu stánkov o 25 kusov. V rokoch 
2004 – 2006 boli uspokojení všetci prihlásení predávajúci, k obmedzeniu počtu došlo pri 
predvianočných trhoch v roku 2006 z dôvodu zmeny – prechod na jednotné stánky. Na tento 
príležitostný trh bolo prihlásených 108 záujemcov, povolenie sa vydalo 70 záujemcom. Je 
však potrebné zdôrazniť, že pri vyššom počte stánkov sa ponúkaný sortiment opakuje 
a prevláda ponuka textilu. Niektorí predávajúci mali požiadavky na stánky s väčšou rozlohou 
vzhľadom na sortiment predaja a možnosti vystavenia tovaru.  
Z tohto dôvodu navrhujem zvýšenie počtu stánkov v nasledovných rozmeroch: 
  5 stánkov (3x2m) 
10 stánkov (5x2m) 
10 stánkov (6x2m). 
Spolu by to bola požiadavka na rozpočet vo výške cca 1 550 tis. Sk. 
 Helena Dadíkova, poslankyňa MsZ, sa pýtala, či je vyčíslený výnos z prenájmu 
stánkov na vianočných trhoch. Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, 
obchodu a služieb, uviedla, že výnos za prenájom bol vyčíslený na 125 tis. Sk. 
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 76/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 19 – Žiadosť Miloša Ertla a Bartolomeja Ertla  
o rozšírenie sortimentu predaja medovníkov na Námestí slobody v Prievidzi 

Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 
predložila žiadosť Miloša Ertla a Bartolomeja Ertla o rozšírenie sortimentu celoročného 
predaja na Námestí slobody v Prievidzi. Dňa 31. 01. 2007 bola podpísaná zmluva 
o prenájme predajného stánku na predaj medovníkov. Dňa 09. 02. 2007 bola na Mestský 
úrad v Prievidzi doručená žiadosť pána Ertla o rozšírenie sortimentu predaja o cukrovinky 
a med. 
 K  žiadosti o rozšírenie sortimentu predaja na Námestí slobody v Prievidzi o med 
a cukrovinky prijalo MsZ uznesenie č. 77/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti 
 
 Ďalej Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 
informovala o návrhu Bartolomeja Ertla na výrobu ,,Prievidzských oblátok“ a o žiadosti na 
predaj týchto oblátok na Námestí slobody v Prievidzi. ,,Prievidzské oblátky“ by boli rôznych 
chutí a balené by boli do kartónov s výtvarným zameraním na históriu i súčasnosť mesta 
Prievidza s tým, aby textová časť bola vyjadrená vo viacerých jazykoch. 
 K prerokovanému návrhu a žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 78/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
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Bod č. 20 - Informácia o odovzdaní oznámení v zmysle ústavného zákona  

č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone verejných funkcionárov 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval, že 13. novozvolení poslanci 
odovzdali ,,oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov“. Následne 
vyzval poslancov na doplnenie oznámení  a upozornil, že do konca apríla 2007 je potrebné 
doručiť na Mestský úrad  potvrdenie o podaní daňového priznania dani z príjmu. 
 K prerokovanej informácií prijalo MsZ uznesenie č. 79/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
 

Bod č. 21 - Poslanecký návrh Mgr. Ľubomíra Vidu na uvoľnenie fin. prostriedkov 
 pre HBK Prievidza 

 
 Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, uviedol, že na zasadnutí MsZ, konanom dňa 24. 
10. 2006 boli uznesením MsZ schválené finančné prostriedky pre Hornonitriansky 
basketbalový klub Prievidza. A však tieto finančné prostriedky neboli zaradené do rozpočtu 
mesta na rok 2007. Z tohto dôvodu opätovne žiada o uvoľnenie 1. tranže finančných 
prostriedkov pre Hornonitriansky basketbalový klub Prievidza. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 80/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 19 - 
,,I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v“ 

 
 Július Urík, poslanec MsZ, predložil nasledovné požiadavky: 
- na Kukučínovej ulici a Nábr. J. Kalinčiaka je zvýšená frekvencia motorových vozidiel. Je 
potrebné nejakým spôsobom túto premávku obmedziť. 
- tiež upozornil na prechod nákladných motorových vozidiel po Nábr. sv. Cyrila od svetelnej 
križovatky smerom k Handlovej. Je tam dopravné značenie so zákazom prejazdu pre 
nákladné motorové vozidlá, ale ten nie je rešpektovaný. 
- ďalej požiadal o zníženie rýchlosti na 40 km/h na Dlhej ulici smerom k družstvu, nakoľko na 
tejto komunikácii je zvýšený pohyb ľudí.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, odporučil riešenie tejto požiadavky na prerokovanie 
v dopravnej komisii. 
 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala, že v rámci VVO požiadali 
o umiestnenie veľkoobjemových kontajnerov na križovatke ciest Ul. A. Sládkoviča a Ul. Ľ. 
Štúra. 
 
 
 

- k bodu 20 - 
,,Z á v e r“ 

 
V závere Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 27. 02. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
................................................                                .............................................      
        Mgr. Ľubomír Vida          Vladimír Revický 
              overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 06. 03. 2007 
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